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Pomoc psychologiczna dla dzieci i młodzieży 
100 tysięcy złotych przekazała gmina Polkowice na ponadlimitowe świadczenia z zakresu poradni leczenia uzależnień oraz poradni zdro-
wia psychicznego dla dzieci. Świadczenia te realizowane są do 15 grudnia w Dolnośląskim Centrum Zdrowia Psychicznego Dzieci i Młodzie-
ży w Lubinie, na podstawie umowy o współpracy. W naszym mieście młodzi ludzie też mogą otrzymać pomoc psychologiczną, a 14 lutego 
ruszy polkowicki telefon zaufania. 

  - Jest dużo dzieci i młodzieży, które 
potrzebują wsparcia psychologiczne-
go czy psychiatrycznego i bardzo waż-
ne jest to, aby nie przechodzić obo-
jętnie wobec ich problemów – mówi 
Ewa Kowalik, zastępca burmistrza ds. 

społecznych. – Świadczone przez lu-
bińską placówkę świadczenia są uzu-
pełnieniem i rozszerzeniem gminnej 
oferty o specjalistów z uprawnienia-
mi do prowadzenia terapii dla dzieci 
i młodzieży – dodaje. 
Młodzi pacjenci z gminy Polkowice do 
lekarza psychiatry dziecięcego oraz do 
psychologa dziecięcego przyjmowani 
są bezpłatnie. Aby umówić wizytę wy-
starczy zadzwonić pod numer telefonu 
726 990 990. Poradnia czynna jest od 
poniedziałku do piątku, w godzinach 
8 – 20. Świadczenia realizowane są 
w formie porad, sesji ambulatoryj-
nych, a także porad domowych lub 
środowiskowych. 

Finansowane z budżetu gminy Polko-
wice świadczenia realizowane będą 
w  lubińskiej placówce do 15 grud-
nia. Przeznaczono na to 100 tysięcy 
złotych.
Zakres świadczeń: konsultacje psy-
chiatryczne dziecka (diagnostyczna, 
kontynuacja leczenia); porady psy-
chologiczne; psychoterapie: indy-
widualna, rodzinna, grupowa; sesja 
wsparcia psychospołecznego grupo-
wa, a także wizyty, porady domowe lub 
środowiskowe. 
Wsparcie psychologiczne dla dzie-
ci i młodzieży w gminie Polkowice: 
szkoły – psycholodzy; Poradnia Psy-
chologiczno – Pedagogiczna przy ul. 

Targowej, Stowarzyszenie „Pro Fa-
milia” - Specjalistyczna Poradnia Ro-
dzinna (w tym poradnictwo psycho-
logiczne) na Placu Kościelnym 2 oraz 
Polkowickie Centrum Usług Zdrowot-
nych – Poradnia Psychologiczna. 
- Przyjmujemy dzieci w wieku szkol-
nym, od siódmego roku życia do 
21. roku życia, pod warunkiem, że 
taki młody człowiek jeszcze się uczy. 
Ja pracuję głównie z  nastolatkami 
w wieku od 13 do 18 lat – mówi Aga-
ta Jakubowska-Syta, psycholog, psy-
choterapeuta w PCUZ. – Prowadzimy 
rejestrację telefoniczną, ale można też 
przyjść do ośrodka, oczywiście z za-
chowaniem zasad bezpieczeństwa: 

maseczka, dezynfekcja i dystans. Do 
zarejestrowania dziecka nie potrzeba 
skierowania ani od specjalisty, ani od 
pediatry. Zapotrzebowanie na tera-
pię młodych ludzi jest ogromne, stąd 
też wydłuża się czas oczekiwania na 
pierwszą konsultację, ale staramy się 
jak najszybciej umówić młodego czło-
wieka na wizytę.   
Poradnia psychologiczna w PCUZ 
czynna jest od poniedziałku do piąt-
ku w godz. od 7.30 do 18. Rejestracja 
telefoniczna pod numerami: 76 746 
08 60 lub 76 746 08 63. 

Urszula Romaniuk

Gmina nominowana 
Gmina Polkowice została nominowana w konkursie 
Zdrowy Samorząd za program „Profilaktyka zakażeń 
pneumokokowych w oparciu o szczepienia przeciwko 
pneumokokom dla mieszkańców Gminy Polkowice od 
60. roku życia” w roku 2021. Informację podał Portal 
Samorządowy. 

- Spośród ponad 90 programów zdro-
wotnych zgłoszonych przez gminy, 
powiaty i województwa znaleźliśmy 
się w grupie 30 nominowanych pro-
gramów samorządowych – mówi 
Ewa Kowalik, zastępca burmistrza 
ds. społecznych. 
Światowa Organizacja Zdrowia umie-
ściła infekcje pneumokokowe, obok 
malarii, na pierwszym miejscu listy 
chorób zakaźnych, których zwalcza-
niu oraz zapobieganiu należy nadać 
najwyższy priorytet. Niebezpieczeń-
stwo dla zdrowia i  życia ze strony 
pneumokoków wynika, między in-
nymi z  ich wyjątkowej zjadliwości 
oraz powszechności występowania. 
W populacji dorosłych szczególnie 
narażona na zakażenia jest  grupa 
osób starszych, u których stwierdza 
się deficyty odporności. W  grupie 
osób dorosłych zarówno zapadalność, 
jak i śmiertelność z powodu inwazyj-
nej choroby pneumokokowej rośnie 
wraz z wiekiem. Śmiertelność w  gru-
pie osób po 65.  roku życia jest ponad 
pięciokrotnie wyższa niż w  grupie 

osób w wieku 35-49 lat.
W naszej gminie program obejmuje 
lata 2021-2023 i około 15 procent 
populacji  mieszkańców. W całości 
finansowany jest z budżetu gminy.
- W roku 2021 wydatkowano na ten 
cel 147 280 złotych - dodaje Boże-
na Maciejowska, dyrektor  wydziału 
zdrowia, spraw społecznych i miesz-
kaniowych w urzędzie gminy. -  Wy-
konano 526 szczepień poprzedzonych 
badaniem lekarskim. Świadczeniami 
objęto 95,6 procent populacji kwalifi-
kującej się do programu. Zadania re-
alizowane w ramach programu w ze-
szłym roku pozwoliły na osiągnięcie 
jego głównego celu, jakim było uzy-
skanie nie mniejszego niż 70 procent 
poziomu zaszczepienia przeciwko 
pneumokokom wśród populacji włą-
czonej do programu - podsumowuje. 
Szczepienie przeciwko pneumoko-
kom jest jednorazowe. 

ULK/Źródło: Portal Samorządowy 
 

III Tydzień Walki z Depresją 
23 lutego przypada Ogólnopolski Dzień Walki z Depresją. Z tej okazji Centrum For-
macji Rodziny im. Jana Pawła II w Lubinie oraz Głogowskie Stowarzyszenie Otwar-
te Drzwi wraz z partnerem KGHM Polska Miedź S.A. organizują III Tydzień Walki 
z Depresją (21- 27 lutego). 

W  ciągu całego życia na depresję 
choruje 15-18 proc. populacji ogólnej 
w Polsce. Zaburzenia nastroju wśród 
zgłaszanych w 2020 roku dolegliwości 
stanowiły łącznie 3,5 proc. (w tym aż 3 
proc. to depresja), czyli mogą one do-
tyczyć blisko miliona Polaków w wieku 
produkcyjnym. Dane te wzmaga pan-
demia, konieczność izolacji, trwające 
kwarantanny. To wpłynęło na zmniej-
szenie zasobów wsparcia społecznego, 
a poczucie pustki i osamotnienia przy-
czynia się do powstawania objawów 
depresji. 
- Podczas III Tygodnia Walki z Depre-
sją zachęcamy do pogłębiania wiedzy 
o depresji przez menagerów, praco-
dawców, nauczycieli oraz pomagamy 
bezpłatnie wszystkim tym, którzy po-
trzebują pierwszej pomocy terapeu-
tycznej – wyjaśnia Anna Migalska, 
dyrektor Centrum Formacji Rodziny 
i psychoterapeuta. 
Od jesieni 2021 roku trwa Komplekso-
wy Program Przeciwdziałania Depre-
sji, czyli pakiet działań edukacyjnych, 
profilaktycznych i pomocowych dla 
mieszkańców Zagłębia Miedziowego, 
przygotowany przez KGHM we współ-
pracy z lokalnymi samorządami. Pro-
gram realizowany będzie do września 
2022 roku. III edycja Tygodnia Walki 
z Depresją, organizowana po raz drugi 
w partnerstwie z KGHM, została obję-
ta patronatami: honorowym Marszał-
ka Województwa Dolnośląskiego oraz 
samorządów Zagłębia Miedziowego. 

- Tydzień Walki z Depresją oferuje 
i  promuje możliwe formy pomocy 
i wsparcia w sytuacjach pojawienia się 
niepokojących objawów także u pra-
cowników Grupy kapitałowej KGHM 
i ich rodzin – dodaje Gabriela Jednorał 
z Departamentu Komunikacji KGHM. 
Będą więc rozmowy o mobbingu czy 
wypaleniu zawodowym, ale też o de-
presji poporodowej czy przezwycię-
żaniu trudności życiowych w sytuacji 
zmagania się ze śmiertelną chorobą 
dziecka. Dla zainteresowanych do-
stępne będą bezpłatne wywiady oraz 
wykłady stacjonarne i online o różno-
rodnej tematyce. 
- W programie znajdziemy między 
innymi wykłady na temat mobbingu 
w miejscu pracy, zachowania równo-
wagi cyfrowej, radzenia sobie z depre-
sją ucznia w szkole, przeciwdziałania 
rozwodowi – wymienia Edyta Rząsa, 
psychoterapeutka z CFR Lubin.
W tym roku dostępnych jest 100 bez-
płatnych konsultacji ze specjalistami 
i będą odbywać się stacjonarnie w Lu-
binie i w Głogowie, a także online. 

Szczegóły na stronie: www.polkowice.
eu – „III Tydzień Walki z Depresją”. 
 

Źródło: Centrum Formacji Rodziny 
w Lubinie/ULK
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OGLĄDAJ NAS NA KANALE 140 
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Wydarzenie to objął Patro-
natem Honorowym Bur-
mistrz Polkowic Łukasz 
Puźniecki. Wraz z Centrum 
Formacji Rodziny im. Ja-
na Pawła II  w Lubinie oraz 
Głogowskim Stowarzysze-
niem Otwarte Drzwi i part-
nerem KGHM Polska Miedź 
S.A  zapraszamy do obcho-
dów tego dnia poprzez 
udział w bezpłatnych wy-
kładach i konsultacjach ze  
specjalistami. Dostępnych 
jest 100 bezpłatnych kon-
sultacji zarówno online, 
jak i stacjonarnie w Lubi-
nie i w Głogowie. Depresja 
to choroba jak każda inna, 
którą trzeba leczyć. Upo-
wszechnienie wiedzy na jej 
temat jest bardzo ważne. 
Jeżeli zrozumiemy czym 
jest, jak jej zapobiegać i jak 
leczyć to poprawimy jakość 
życia nie tylko swojego, ale 

również najbliższych.  

Ewa Kowalik
ZASTĘPCA BURMISTRZA 

DS. SPOŁECZNYCH
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Kolejny krok w stronę kolei 
Siedem firm złożyło oferty na 
opracowanie dokumentacji 
przedprojektowej na budowę 
linii kolejowej Lubin – Polkowice 
– Głogów. Zgodnie z planem 
całość dokumentacji powinna być 
gotowa do 2023 roku.

Trzy oferty mieszczą się w założonym 
przez DSDiK budżecie, który wynosi 
3 mln 243 tys. zł. Dolnośląska Służba 
Dróg i Kolei we Wrocławiu ma teraz 
za zadanie przeanalizować te propo-
zycje pod względem merytorycznym 

oraz wybrać wykonawcę zadania. Po 
opracowaniu całej dokumentacji czę-
ścią wykonawczą tego przedsięwzięcia 
mają zająć się PKP Polskie Linie Kole-
jowe S.A. 
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KAZM, czyli budowa linii ko-
lejowej w relacji Lubin- Po-
lkowice – Głogów z jedno-
czesną rozbudową istnieją-
cej linii Legnica – Lubin – Rud-
na Gwizdanów, ma na celu 
przywrócenie Polkowic na 
kolejową mapę Polski oraz 
zapewnienie efektywnego 
transportu zbiorowego na 
terenie Zagłębia Miedzio-
wego.

Zaraz po rozstrzygnięciu te-
go przetargu rozpoczną się 
intensywne prace nad stu-
dium wykonalności, a to jest 
kluczowy dla Polkowic etap.
Teraz czeka nas czas bardzo 
intensywnej pracy i konsul-
tacji społecznych w celu wy-
pracowania jak najkorzyst-
niejszych rozwiązań doty-
czących przebiegu linii, lo-
kalizacji przystanków dla 
mieszkańców gminy Polko-

wice jak i całego LGOM-u.

Łukasz Puźniecki
BURMISTRZ POLKOWIC

Tymoteusz Myrda
CZŁONEK ZARZĄDU WOJEWÓDZ-

TWA DOLNOŚLĄSKIEGO

Duma rozpiera Serce Zagłębia Miedziowego
– To dalszy ciąg wspaniałej passy całego zespołu. Pomarańczowe po raz kolejny pokazały najwyższe umiejętności, ogromne serce do wal-
ki i to, że są znakomicie zgrane. Jesteście prawdziwą dumą Polkowic – powiedział burmistrz Polkowic unosząc w górę Puchar Polski, zdo-
byty przez koszykarki BC Polkowice.

Trofeum przywędrowało do Polkowic 
z Gdyni, gdzie ostatniego stycznia na-
sze koszykarki pokonały w finałowym 
meczu Suzuki Pucharu Polski Kobiet, 
VBW Arkę Gdynia. To już drugie pre-
stiżowe trofeum wywalczone przez 
Pomarańczowe w sezonie 2021/2022. 
We wrześniu sięgnęły po Suzuki Su-
perpuchar Polski Kobiet także poko-
nując VBW Arkę Gdynia. 
Przed meczem ligowym z AZS-UMCS 
Lublin, puchar mogli zobaczyć z bli-
ska kibicie zgromadzeni w hali przy 
ul. Dąbrowskiego. W górę wzniósł go 
burmistrz Polkowic Łukasz Puźniecki. 
– Gratuluję tego sukcesu całemu 

klubowi – przede wszystkim zawod-
niczkom, ale i całemu sztabowi szko-
leniowemu. Żeńska koszykówka 
należy do ścisłej czołówki najpopu-
larniejszych dyscyplin sportowych 
w naszej gminie. To nie przypadek, 
że grę Pomarańczowych ogląda zwy-
kle komplet kibiców na trybunach 
i ogromna rzesza w internecie. Życzę 
wam kolejnych sukcesów, w tym się-
gnięcia kolejny raz po tytuł mistrzyń 
Polski Energa Basket Ligi Kobiet – 
powiedział przed meczem z Lublinem 
burmistrz Polkowic.
Na począątku tej drogi do tytułu Po-
marańczowe pokonały Pszczółkę 

Polski-Cukier AZS-UMCS Lublin 
w 18. kolejce Energa Basket Ligi Ko-
biet. O losach zwycięstwa zadecydo-
wała pierwsza połowa, którą polkowi-
czanki wygrały 52:32.
Po zmianie stron Pszczółki wyszły 
na parkiet bardziej skoncentrowane 
i zaczęły zmniejszać stratę. Ostatecz-
nie jednak BC Polkowice pokonało 
Pszczółkę Polski-Cukier AZS-UMCS 
Lublin 79:68.
– Za nami prawie trzy szalone tygo-
dnie wymagających meczów w Euro-
Cup Women oraz w Suzuki Pucharze 
Polski Kobiet. Wiedzieliśmy, że dzisiej-
szy mecz będzie dla nas bardzo trudny. 

Prze-
g r a -
l i ś m y 
pierwszy 
mecz w  Lu-
blinie i  chcieli-
śmy rewanżu. Gra-
tulacje dla zespołu z Lublina, 
ponieważ potrafił w drugiej połowie 
wrócić do meczu. To bardzo silny 

zespół. My wykorzystaliśmy swoje 
szanse i otwarte rzuty w pierwszej 
połowie, co zbudowało nam przewa-
gę – powiedziała po meczu Artemis 
Spanou z BC Polkowice.
Ze zwycięstwa w dobrym stylu cieszył 
się także trener Pomarańczowych. 
Karol Kowalewski przyznał, że za-
wodniczki mają za sobą ciężki okres 
startowy i na wynik meczu z Lublinem 
patrzył z niepokojem. 
– Bardzo cieszymy się ze zwycięstwa. 
Rozegraliśmy wiele wyczerpujących 
meczów na wysokim poziomie. Wy-
graliśmy Suzuki Puchar Polski Kobiet. 
Z Bydgoszczy pojechaliśmy od razu 
do Walencji. Nie mieliśmy ani jednego 
normalnego treningu przed meczem 
z Lublinem, więc delikatne obawy co 
to tego jak się zaprezentujemy były. 
Pierwsza połowa pokazała jak wielki 
potencjał drzemie w naszym zespole. 
Druga połowa to trochę wynik bra-

ku koncentracji z naszej strony. 
Teraz mamy chwilę czasu 

na to, żeby odpocząć 
i  zbierać siły na 

najważniejszą 
część sezonu 

– podsumo-
wał trener 
Pomarań-
czowych. 
Ko l e j n e 
s p o t k a -
nia pod-
opieczne 
t r e n e r a 

Karola Ko-
walewskie-

go rozegrają 
na wyjazdach: 

13 lutego w  To-
runiu i  15 lutego 

w Warszawie.

Roman Tomczak
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Polkowice wyróżnione za wsparcie dla seniorów 
Gmina Polkowice jako pierwsza w Polsce otrzymała tytuł „Samorząd Przyjazny Seniorom”. Dyplom i statuetkę z rąk prezesa Fundacji na 
Rzecz Seniorów „Bonum Vitae” odebrał burmistrz Polkowic Łukasz Puźniecki.

„Za utworzenie i wzorowe prowadze-
nie kompleksowego Centrum Usług 
Socjalnych, odpowiadających potrze-
bom osób starszych w Polkowicach” 
– brzmi sentencja przyznanego wyróż-
nienia. Wręczając statuetkę Piotr Na-
konieczny, prezes fundacji podkreślił, 
że przyznana nagroda jest wynikiem 
społecznego uznania działalności 
gminy w obszarze pomocy socjalnej 
dla seniorów.
– Nasza fundacja postanowiła nagra-
dzać te samorządy, które aktywnie 
działają na rzecz osób starszych. I tak 

wymyśliliśmy konkurs „Samorząd 
przyjazny seniorom”. Wnioski mogą 
składać mieszkańcy indywidualni 
lub stowarzyszenia. Tak też się stało 
w Polkowicach. Jeden z mieszkań-
ców zaproponował do tej nagrody 
kandydaturę burmistrza oraz gminy 
Polkowice. Mamy już kolejne zgło-
szenia dla samorządów z całej Polski, 
ale Polkowice otrzymują to wyróżnie-
nie jako pierwsze – informuje prezes 
Nakonieczny.
Wśród kryteriów, jakie należało speł-
nić, aby móc być nominowanym 

w konkursie, było m . in. skoncentro-
wanie prosenioralnych i prospołecz-
nych programów samorządowych na 
konkretnych działaniach. W przypad-
ku Polkowic działaniem zgłoszonym 
do konkursu było utworzenie Centrum 
Usług Socjalnych. Choć, jak przyznaje 
Grzegorz Zober, polkowiczanin, który 
zgłosił nasz samorząd do konkursu, 
lista była znacznie dłuższa.
– Dobrze odrobiłem pracę domową 
i wiem, ile się dzieje w Polkowicach: 
„złota rączka”, transport dla seniora, 
mieszkania chronione czy wreszcie 

Centrum Usług Socjalnych. Więc 
listę zrobiłem długą i obszerną. Jed-
nak składając ten projekt do fundacji 
musiałem, na prośbę pana prezesa, 
skrócić listę działań prosenioralnych 
realizowanych w naszej gminie, do 
jednej pozycji – opowiada Grzegorz 
Zober.
Odbierając wyróżnienie burmistrz  
Polkowic Łukasz Puźniecki przyznał, 
że nie spodziewał się, że nasza gmina 
będzie otwierała tę prestiżową listę 
nagrodzonych samorządów.
– Ta szczególna sfera działalności 
społecznej, jaką jest wsparcie dla se-
niorów, była od początku tej kaden-
cji jedną z najważniejszych kwestii. 
Przypomnę, że utworzyliśmy radę 
seniorów, wprowadzamy pakiety uła-
twiające seniorom codzienne funkcjo-
nowanie. Mam nadzieję, że dzięki tej 
nagrodzie będą one też dostępne w in-
nych samorządach w Polsce – mówi 
włodarz Polkowic.
Fundacja na Rzecz Seniorów „Bonum 
Vitae” z Lublina działa od 2013 r. Za 
swój statutowy cel ma m. in. niesienie 
pomocy osobom starszym, integro-
wanie środowisk seniorów, budowa-
nie i umacnianie więzi międzypoko-
leniowej, działalność na rzecz osób 
niepełnosprawnych oraz promocję 
wolontariatu.

Roman Tomczak

AKTUALNOŚCI

Negocjacje w KGHM 
zakończone w kilka 
dni – płace załogi 
wzrosną o 10 proc.
Po zaledwie dwóch spotkaniach zarządu KGHM z centra-
lami związkowymi strony zawarły porozumienie. Załoga 
otrzyma podwyżkę w wysokości 10 proc. Wyższe wyna-
grodzenia wypłacone zostaną już za styczeń 2022 roku. 
Pracownicy Polskiej Miedzi dostaną dodatkowo jednora-
zową gratyfikację w wysokości aż 2000 zł.

– Załoga KGHM jest godziwie wyna-
gradzana za rzetelną pracę. Negocjacje 
płacowe potwierdzają podejście zarządu 
KGHM – od kilku lat podwyżki są znaczą-
ce, a wypracowanym zyskiem dzielimy się 
z pracownikami. Stale prowadzony dialog 
i rzetelne podejście do postulatów strony 
społecznej zaowocowały szybkim porozu-
mieniem. Wiadomość dla pracowników 
jest świetna: wynagrodzenia wzrosną o 10 
proc., już od wypłaty za styczeń – powie-
dział Marcin Chludziński, prezes zarządu 
KGHM.
KGHM Polska Miedź SA zatrudnia ponad 
18,5 tysiąca pracowników. Średnie wyna-
grodzenie za zeszły rok to ponad 13 500 zł 
brutto. W 2021 roku pracownicy KGHM 

otrzymali rekordowej wysokości zaliczki 
na dodatkową nagrodę z zysku.
Zarząd KGHM dziękuje stronie związko-
wej za konstruktywną dyskusję i profesjo-
nalne podejście do rozmów o warunkach 
wynagrodzenia. Miedziowa spółka, pomi-
mo pandemii, nie zwalnia tempa inwesty-
cji i mocno angażuje się w tematy związa-
ne z transformacją energetyczną. KGHM 
przyjął w ostatnim czasie zaktualizowaną 
Strategię oraz Politykę Klimatyczną, któ-
ra zakłada m.in. redukcję emisji gazów 
cieplarnianych i osiągnięcie neutralności 
klimatycznej do 2050 roku.

PPi/ Źródło: KGHM

         MIEDZIANA STRONA
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Nasza fundacja postanowi-
ła nagradzać te samorzą-
dy, które aktywnie działa-
ją na rzecz osób starszych. 
I tak wymyśliliśmy konkurs 
„Samorząd przyjazny se-
niorom”. Wnioski mogą 

składać mieszkańcy indywi-
dualni lub stowarzyszenia. 
Tak też się stało w Polkowi-
cach. Jeden z mieszkańców 
zaproponował do tej na-

grody kandydaturę burmi-
strza oraz gminy Polkowice.

Negocjacje uważam za owocne, 
a podwyżki dla pracowników są 
najwyższe od wielu lat. Jesteśmy 
zadowoleni, że większość Orga-
nizacji Związkowych podpisa-
ła się pod porozumieniem przy-
gotowanym przez nasz Zwią-
zek, które proponowało wzrost 
stawek o 11%, przeszerego-

wanie pracowników w ilości nie-
mniejszej niż 15% oraz wypła-
cenie dodatkowej nagrody. Po-
czątkowo propozycja zarzą-

du spółki dotycząca wzrostu sta-
wek wynosiła 8%, a w uzgod-
nionym porozumieniu plasują 
się na poziomie 10%, co w na-
szej ocenie rekompensuje infla-
cję oraz skutki reformy podatko-
wej. Ponadto w kwietniu zamie-

rzamy wrócić do rozmów w spra-
wie pozostałych postulatów zgła-

szanych przez strony ZUZP.

Domagaliśmy się wzrostu 

płac, co wynika z inflacji oraz 

rosnących kosztów codzien-

nego życia i zrekompensowa-

nia pracownikom skutków re-

formy podatkowej. Wspól-

ne porozumienie ponad po-

działami zostało podpisane. 

Dialog i wzajemny konsen-

sus znalazł odzwierciedle-

nie we wchodzących w ży-

cie postanowieniach. Bo to lu-

dzie ciężko pracujący są si-

łą nadrzędną tej spółki. Z gór-

niczym pozdrowieniem! 

Negocjacje były dość krót-

kie, choć bardzo dynamicz-

ne i trudne, ale ich skutek jest 

pozytywny. Muszę stwier-

dzić, że obydwie strony wie-

działy dokładnie, że tem-

po tych negocjacji wprowa-

dza spokój w społeczeństwie. 

Przede wszystkim wśród gór-

ników, którzy stracili najbar-

dziej na „Polskim Ładzie”. 

Ludzie musieli wiedzieć, 

jak do tego problemu pod-

chodzi spółka i jak podcho-

dzą związki zawodowe. 

Piotr Nakonieczny
PREZES FUNDACJI NA RZECZ 
SENIORÓW „BONUM VITAE”

Józef Czyczerski
PRZEWODNICZĄCY KRAJO-

WEJ SEKCJI GÓRNICTWA RUD  
MIEDZI NSZZ SOLIDARNOŚĆ

Jan Młynarczyk
PRZEWODNICZĄCY KRA-
JOWEGO  ZWIĄZKU ZA-
WODOWEGO PRACOW-

NIKÓW DOŁOWYCH 

Leszek Hajdacki
PRZEWODNICZĄCY MIĘDZY-
ZAKŁADOWEGO ZWIĄZKU 
ZAWODOWEGO PRACOW-

NIKÓW POLSKIEJ MIEDZI
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Utrzymanie parków 
gminnych
Gminne parki będą zadbane i regularnie pielęgnowa-
ne. Podpisana  została roczna umowa, która zapew-
nia właściwe utrzymanie miejsc odpoczynku miesz-
kańców.

Każdy z  nas wie, że trawy, krzewy 
i  drzewa znajdujące się w  parkach 
muszą być właściwie pielęgnowane. 
Gmina Polkowice cyklicznie zawiera 
umowy, zlecając prace pielęgnacyjne 
wyspecjalizowanym firmom. Teraz 
podpisano umowę z polkowicką Fun-
dacją Rolną „Plon”. Będzie obowiązy-
wała przez dwanaście miesięcy.
-  Umowa obejmuje siedem parków 
położonych na terenie gminy i park 
przy ulicy Chocianowskiej w Polko-
wicach - poinformowała Agnieszka 
Zaleska, inspektor do spraw gospo-
darki komunalnej. – Umowa obej-
muje koszenie trawników, odchwasz-
czanie chodników i alejek, utrzymanie 
ogólnej czystości: zbieranie odpadów 
i opróżnianie koszy na śmieci, zbiera-
nie opadłych, suchych gałęzi itp. 
Umowa dotyczy parków w Guzicach, 
Jędrzychowie-Nowym Dworze, Kaź-
mierzowie, Sobinie, Suchej Górnej, 
Żelaznym Moście, Żukowie oraz w Po-
lkowicach przy ul. Chocianowskiej.
Większość parków będzie koszone 
w okresie wegetacyjnym czterokrot-
nie.  Mają być regularnie sprząta-
ne, a  zebrane śmieci niezwłocznie 
wywożone. 
Do przetargu na utrzymanie parków 

przystąpiła tylko jedna firma i zapro-
ponowała cenę mieszczącą się w bu-
dżecie przewidzianym na ten cel. War-
tość umowy to nieco ponad 131 tys. zł. 

DeeS

Będzie cieplej w mieszkaniach
Spółdzielnia Mieszkaniowa „Cuprum”  konsekwentnie, prowadzi prace modernizacyjne budynków będących w jej zasobach. Stosuje przy 
tym nowoczesne technologie, pozwalające na bardzo dużą oszczędność ciepła. Obecnie dobiegają końca prace prowadzone na dwóch bu-
dynkach.

- Obecnie termomodernizacją objęte 
są dwa budynki przy ulicy Skalników 
– poinformował Krzysztof Nester, pre-
zes zarządu Spółdzielni Mieszkanio-
wej „Cuprum”. – Została tam zdjęta 
stara elewacja, która była wykonana 
w technologii mokrej, ciężkiej. Teraz 
budynki są docieplane nowoczesną 
technologią: jest to docieplenie lekkie, 
na bazie styropianu o grubości 16 cm. 
Na to kładzie się zaprawę tynkarską: 
tynk silikonowy o wiele bardziej od-
porny na warunki atmosferyczne niż 
chemia budowlana stosowana w la-
tach ’90. Liczymy na to, że te docie-
plenia wykonywane teraz przetrwają 
o wiele dłużej niż te z lat ’90.
Należy dodać, że nowa technologia 
jest nie tylko trwała, ale o wiele bar-
dziej efektywna niż technologie stare.
Prace nad dociepleniem przedłużają 
się. Powodem są niespodzianki, jakie 

spotkały wykonawców. Należało np. 
usunąć tzw. supremę, docieplenie, 
którego nie było w projekcie i nikt 
o nim nie wiedział. Ściany budynków 
okazały się nierówne – w efekcie, żeby 
je wyrównać należało doklejać dodat-
kowy styropian. Stąd w niektórych 
miejscach jego warstwa jest grubsza 
niż 16 cm. Te wszystkie prace dodat-
kowe wymagały czasu, dlatego też 
urząd gminy przedłużył termin za-
kończenia inwestycji do końca marca.
Spółdzielnia „Cuprum” planuje w tym 
roku przeprowadzenie podobnych 
prac na budynku przy ul. Miedzianej 
4-6. Jest on ocieplony starą technolo-
gią i stan techniczny tego docieplenia 
jest fatalny – odpada ono płatami. 
Zostanie w całości zdjęte i zastosuje 
się identyczną technologię, jak przy 
ul. Skalników.
Spółdzielnia podczas przeprowa-
dzania termomodernizacji korzysta 
z Gminnego Programu Poszanowania 
Energii Cieplnej. Miasto partycypuje 
w 60 procent kosztów. Pozostałe 40 
procent pokrywa spółdzielnia, która 
ma zabezpieczone środki na sfinanso-
wanie obu inwestycji.

DeeS

INWESTYCJE
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Najważniejsze to wsłuchiwać 
się w głos mieszkańców
Zakończyły się konsultacje społeczne dotyczące zagospodarowania terenu wokół 
„Danusi” i ulicy Skalników. Wszystko wskazuje na to, że w przyszłym roku ruszą 
tu pierwsze prace.

Jak wyjaśnia Tomasz Duszyński, kierownik referatu inwe-
stycji w UG Polkowice, podczas spotkania zaproponowano 
m.in. reorganizację dojazdu oraz komunikacji pieszej i ro-
werowej wokół pawilonów handlowych „Danusia”, włącz-
nie z wprowadzeniem tam elementów tzw. zieleni izolującej.
– Chcemy w tym obszarze rozładować problemy komu-
nikacyjne związane z działalnością przedsiębiorców, ale 
również z funkcjonującą w pobliżu szkołą – wyjaśnia To-
masz Duszyński. Drugim tematem była przebudowa ulicy 
Skalników wraz z zagospodarowaniem wnętrza osiedla.
– Tutaj mamy zarówno elementy rekreacyjne, jak i popra-
wę skomunikowania tego obszaru ścieżkami rowerowymi. 
Projekt modernizacji ulicy Skalników przewiduje także m. 
in. budowę nowych miejsc parkingowych – informuje kie-
rownik referatu inwestycji.
Kompleks handlowy „Danusia” należy do Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Cuprum”. Prezes spółdzielni zaznacza, 
że przygotowywany projekt nowego zagospodarowania 
tego terenu powinien brać pod uwagę zarówno argumenty 
przedsiębiorców, jak i mieszkańców.
– Zależy nam na zwiększeniu tam liczby miejsc parkin-
gowych, aby osoby korzystające z usług i sklepów mogły 
bezpiecznie zaparkować. Ale ważne jest także, aby projekt 
zagospodarowania tego terenu obejmował elementy ziele-
ni. Dlatego należy stworzyć taką koncepcję, która będzie 
odpowiadała  oczekiwaniu handlowców i osób robiących 
zakupy, jak i mieszkańców chcących tu spędzić czas rekre-
acyjnie – uważa Krzysztof Nester, prezes SM „Cuprum” 
w Polkowicach.
Swoje opinie na temat przedstawionych projektów przed-
stawili zarówno przedsiębiorcy działający w „Danusi”, jak 
i mieszkańcy ulicy Skalników. Ci ostatni podkreślali ko-
nieczność zazielenienia tego terenu tak, aby okolice ulicy 

Skalników wypiękniały, bo „chyba jest ona najbardziej 
zaniedbana w Polkowicach.
– Mam na myśli przede wszystkim zieleń i nowe nasadze-
nia. Parkingów jest moim zdaniem dość, tylko ludzie przy-
wykli do wygody. Każdy chciałby podjechać samochodem 
niemal pod drzwi. A z parkingu na Skalników jest siedem 
minut piechotą do „Danusi”. Dlatego moim zdaniem te-
ren wokół centrum handlowego należy zagospodarować 
zielenią, dla ludzi. A i pracować się tam będzie przyjemniej 
– uważa Krystyna Klincewicz, mieszkanka ulicy Skalników.
– Postulujemy o zwiększenie miejsc parkingowych wokół 
tego centrum handlowego – mówił z kolei Krzysztof Żura-
wicz, przedsiębiorca prowadzący działalność w „Danusi”. – 
Nie tylko z uwagi na potrzeby osób prowadzących tu swoją 
działalność, ale także mieszkańców robiących zakupy oraz 
rodziców odwożących dzieci do pobliskiej szkoły podsta-
wowej. Choć oczywiście uważamy też, że mógłby tu iść pas 
zieleni wzdłuż deptaka – zaznacza przedsiębiorca.
Uwagi i sugestie zebrane podczas konsultacji (dla obszaru 
wokół „Danusi” było to już trzecie spotkanie z mieszkań-
cami) zostaną teraz przełożone na konkretne rozwiązania 
projektowe i techniczne.
– Najważniejsze jest to, żeby wsłuchiwać się w głos miesz-
kańców i dlatego takie konsultacje organizujemy – zazna-
cza burmistrz Polkowic Łukasz Puźniecki. – Bardzo się 
cieszę z tego spotkania i mam nadzieję, że już w przyszłym 
roku będziemy mogli ruszyć z pracami wykonawczymi, tak, 
aby oba te miejsca mogły cieszyć mieszkańców i dobrze im 
służyć – dodaje włodarz miasta.

RT

Teraz budynki są docie-
plane nowoczesną tech-
nologią: jest to docieple-
nie lekkie, na bazie styro-
pianu o grubości 16 cm. 
Na to kładzie się zapra-
wę tynkarską: tynk siliko-

nowy o wiele bardziej od-
porny na warunki atmos-
feryczne niż chemia bu-

dowlana stosowana w la-
tach 90’. Liczymy na to, że 
te docieplenia wykonywa-
ne teraz przetrwają o wie-

le dłużej niż te z lat 90’.

Krzysztof Nester
PREZES SPÓŁDZIELNI  

MIESZKANIOWEJ CUPRUM
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OGŁOSZENIA DROBNE

SPRZEDAM

Sprzedam dom dwurodzinny w Krobi 
z garażami z przeznaczeniem na warsztat 

z węzłem sanitarnym. Część domu 
wykończona (góra nad warsztatem 

powierzchnia ok. 80 m.kw.) - do zamieszkania 
od zaraz. Warsztat wykończony. Druga część 
domu w surowym stanie , zrobiona elektryka 
i część hydrauliki . Działka o pow. 608 m kw. 
Możliwa zamiana na dom, mieszkanie w  
Polkowicach lub w okolicy. Rozważę każdą 

propozycję. 604 477 221

Mam do zaoferowania opony polskiej 
produkcji Dębica na felgach stalowych R15 
w stanie dobrym. Produkcja opon 38 tydzień 
2017 rok. A głębokość to 8,5mm. Cena 500 zł 

do negocjacji.  605 500 858

Wózek inwalidzki i meble wypoczynkowe. 
607 524 225

Działkę budowlaną do 5 arów w Chocianowie 
(prąd, woda, ogrodzenie). 697 456 724

Działkę rolną o pow. 1,174 ha, częściowo 
zalesioną, Polkowice Dolne. 665 992 312

 Mieszkanie dwupokojowe o charakterze 
spółdzielczo-własnościowym przy ul. 

Ratowników, V piętro. Do mieszkania 
przynależy piwnica. 609 666 138

Dwie działki budowlane 11-arowe 
w Jędrzychowie, atrakcyjne położenie, 

możliwość scalenia w jedną. Wszystkie media 
przy działce. 888 826 831

Peugeot 407  sedan , rok 2004 , pojemność 
2000, diesel , moc 136 km, skóra, kolorowa 

nawigacja, kpl kół alufelgi zima - lato, 
ubezpieczenie do końca kwietnia, cena 8999 zł, 

do negocjacji. 695 474 770

Mieszkanie własnościowe na ul. 11 Lutego ma 
parterze o powierzchni 55,5 m2. "660 485 089

Łóżko rehabilitacyjne elektryczne 
z wysięgnikiem i materacem piankowym 
w bardzo dobrym stanie, nowy wózek 

inwalidzki, balkonik regulowany na 4 kółkach 
obrotowych oraz nowy materac  

przeciwodleżynowy - rurowy firmy 
PROTECTOR II. 605 827 613

Dwupokojowe mieszkanie na I piętrze. 
Z zabudowanym balkonem i dwoma 

przynależnymi piwnicami. O powierzchni 44.3 
metrów kwadratowych. Mieszkanie wymaga 
remontu, który mogę wykonać. Kwestia 
dogadania. Ul. Kmicica. Cena 200 000 PLN. 

"692145599 724742892"

Mieszkanie własnościowe 34 M 2 plus 
zabudowany balkon, plus piwnica ze światłem , 

II PIĘTRO, w nowych blokach przy ul. 11 
Lutego 34 , stan : gotowy do zamieszkania.  

601 191 968

Duży dom z garażem usługowym w Sobinie 
przy ulicy Górniczej.  603 248 991

Mieszkanie własnościowe w Polkowicach, 44 
mkw. 662 081 434/889 517 923

300 sztuk kostki betonowej (trylinka) 2 zł/
sztuka. Kajak 1-osobowy, długość 4 m, stan 

dobry. Cena 450 zł. 699 840 113

Wyprzedaż używanych opon do maszyn 
budowlanych, rolniczych (100 zł/szt.) oraz 
osobowych (25 zł/szt.).  699 840 113

USŁUGI

Transport, przeprowadzki. Szybko, sprawnie, 
w dobrej cenie. 722 174 895

PLUSKWY, KARALUCHY itp.. to nie problem. 
BOMBA i po problemie. 514 47 51 51

Kompleksowe remonty i wykończenie wnętrz  
604 993 012

Przeprowadzki, szybko, sprawnie - TANIO.  
604 477 221

Naprawa komputerów, systemów 
operacyjnych, usuwanie wirusów. 

Rozwiązywanie problemów z Internetem. 
Konfiguracja nowych telewizorów. Możliwy 

dojazd w okolicy. 600 467 156

Usługi pogrzebowe + kremacja w kwocie 
zasiłku pogrzebowego 4.000 zł; ul. Gdańska2.  

512 800 801

Fotowoltaika - darmowy prąd ze słońca.  
574 135 538

Wywiozę stare lub niepotrzebnie meble, łóżka, 
lodówki, pralki itd. z mieszkania, piwnicy, 

garażu. Przygotuję mieszkanie do sprzedaży, 
remontu - zrywanie wykładzin, tapet, paneli, 
wywiozę gruz. Sprzedajesz mieszkanie albo 
przeprowadzasz się, dzwoń - przewieziemy 

i zniesiemy. 604 477 221

Wywiozę gałęzie, trawy, kompostowniki 
z działki. Podetnę drzewka, skoszę trawę, 

przekopię. 609 249 127

Udzielę korepetycji z j.angielskiego dla 
początkujących oraz średnio zaawansowanych. 

Doświadczenie. 505 348 385

WYNAJMĘ 

Wynajmę mieszkanie 2-pokojowe,34 m2,-IV 
piętro w wieżowcu ,ul. Sztygarska, z windą, 
centrum miasta, duży parking. Mieszkanie 

umeblowane i wyposażone.  
"  692 533 405

Mieszkanie 3-pokojowe, II piętro, metraż 50, ul. 
Górników w Polkowicach. Wynajem 1100 zł. 
Czynsz ok. 650 zł w tym ogrzewanie, woda 

i śmieci. Prąd i gaz rozliczane co miesiąc wedle 
zużycia bieżącego. Kaucja 2000 zł. Mieszkanie 

wolne od marca.  506 145 554

Do wynajęcia ("najem okazjonalny") 
mieszkanie 3-pokojowe (54m2, parter), 
częściowo umeblowane, balkon, piwnica 

w Polkowicach przy ul. 11-lutego + garaż (200 
m od mieszkania). Garaż przy ul. 11-lutego. 

609 256 620

Posiadam do wynajęcia 2-pokojowe 
umeblowane mieszkanie, położone na II 
piętrze przy ul. Kolejowej. 792 619 245

KUPIĘ

Mieszkanie do II piętra w Polkowicach, Lubinie, 
Głogowie. 604 477 221

Lawetę lub przyczepkę samochodową.  
604 477 221

Stare auto, powypadkowe, uszkodzone lub 
sprawne do 5 tys. zł. Gotówka od ręki. D ojazd 

do klienta. Najlepsza cena. 609 249 127

Busa - może być do remontu, do 10 tys. zł. 
Garaż w Polkowicach. 604 477 221

Auto do 10 tys. zł sprawne, uszkodzone lub 
powypadkowe. Rozważę każdą propozycję. 

604 477 221

Motor, motorower - różne marki do 1000 zł, 
sprawny lub uszkodzony.  609 249 127

Mieszkanie w Polkowicach do 2. piętra. 
604 477 221

Ziemię - Polkowice i okolice. Ciągnik rolniczy. 
Gospodarstwo rolne. 609 249 127

ZAMIENIĘ 

 M2-pokojowe mieszkanie 47m na 1. piętrze, 
z balkonem, na ulicy Borówkowej - na mniejsze. 

785 467 788

Mieszkanie 2-pokojowe spółdzielczo-
własnościowe  na większe.  501 665 804

OGŁOSZENIA NALEŻY 
WYSYŁAĆ NA E-MAIL:

OGLOSZENIA@GMINA.POLKOWICE.PL

AKTUALIZACJA CO MIESIĄC

SPRZEDAJ, KUP, WYNAJMIJ
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Erica Wheeler: Koszykówka mnie uratowała
W finale Suzuki Pucharu Polski Kobiet zdobyła 39 punktów, BC Polkowice wygrało trofeum, a ona odebrała tytuł MVP. W klubie z Serca Zagłębia 
Miedziowego gra tylko od nieco ponad miesiąca, a już uzyskała status gwiazdy ligi. Erica Wheeler podpisała niedawno kontrakt z Atlanta Dream 
i kolejny sezon występować będzie w WNBA. MVP Meczu Gwiazd WNBA (2019) odpowiedziała na pytania Anny Radomskiej. 

Mieszkasz w Polkowicach 
już ponad miesiąc. Co 
sądzisz o naszym mieście?

Miasto jest spokojne, zadbane, a lu-
dzie są uprzejmi. Jest to małe miasto, 
ale wszystko jest na wyciągnięcie ręki. 
Dla nas sportowców jest to komforto-
we miejsce. Nie musisz tracić czasu 
w korkach w drodze na trening i na 
zakupy. Ten czas możemy poświęcić 
na odpoczynek i regenerację po tre-
ningach. Dodatkowo kibice są bar-
dzo zaangażowani. Przed podjęciem 
decyzji o podpisaniu kontraktu z klu-
bem wiedziałam o tym miejscu prawie 
wszystko. 

Co w Polsce było dla 
ciebie największym 
zaskoczeniem?

Nie miałam okazji zobaczyć wielu 
miejsc, ponieważ większość tego 
miesiąca spędziliśmy na wyjazdach. 
Największe pozytywne zaskoczenie 

to kibice, którzy są bardzo lojalni. 
Bardzo to lubię! Polska to europejski 
kraj i nie odstaje od innych. Dobrze się 
tutaj czuję. 

Oprócz gry w Stanach 
Zjednoczonych (WNBA) 
byłaś zawodniczką klubów 
w Turcji, Hiszpanii, Rosji 
i Izraelu. Jak różnią się te 
kraje pod względem men-
talnym i koszykarskim?

Dla mnie jedyna różnica to język 
(śmiech). Potrafiłam odnaleźć się 
w każdym miejscu, w jakim grałam. 
Kluby to organizacje międzynarodo-
we, więc tych różnic nie odczuwasz 
w znaczącym stopniu. Pod względem 
sportowym w Europie koszykówka 
w każdym kraju jest bardzo podobna. 
Oczywiście różni się sposób budowy 
zespołów, struktura organizacyjna 
i podejście do treningów. Każdy ma 
swoją wizję. Jedni trenują mniej, 
inni więcej. Jedne zespoły są bardziej 

fizyczne, inne stawiają na uniwersal-
ność. Uważam, że najlepszą ligą jest 
Euroliga Kobiet. Tam nie ma słab-
szych drużyn, selekcja jest mocna. 
W drużynach grają najlepsze zawod-
niczki świata. 

Jak oceniasz poziom pol-
skiej ligi i naszej drużyny?

Uważam, że jej poziom jest bardzo 
wysoki. Każda liga, jak i ta ma zespo-
ły słabsze, ale tutaj 5 drużyn jest na 
bardzo wysokim i wyrównanym po-
ziomie. Te zespoły spokojnie mogą się 
odnaleźć w europejskich pucharach. 
Jak pokazał już turniej Pucharu Pol-
ski walka o mistrzostwo będzie bardzo 
wyrównana. My mamy bardzo dobrą 
drużynę, ułożony system gry i profe-
sjonalnych trenerów. Widać, że dru-
żyna była tworzona z głową, aby jak 
najlepiej wykorzystać potencjał każde-
go gracza. Jesteśmy na dobrej drodze.

 

Wielu kibiców nadało tobie 
status gwiazdy polskiej ligi? 
Czujesz się jak gwiazda?

Koszykówka to przede wszystkim 
moja praca. Profesjonalnie podcho-
dzę do swojego zawodu i mam tyle 
szczęścia, że ta praca daje efekty. To 
kibice wybierają gwiazdy. Jeżeli swoją 
grą daję im radość to znaczy, że do-
brze wypełniam swoją rolę. Presja jest 
częścią sportu. Najważniejsze jest, aby 
sobie z nią poradzić. 

Kiedy podjęłaś decyzję 
o tym, że zostaniesz profe-
sjonalną koszykarką? Co 
cię na tę drogę skierowało?

Myślę, że każdy sportowiec, który 
rozpoczyna treningi chce zostać profe-
sjonalistą. Kochałam basket od zawsze 
i ta pasja sprawiła, że jestem tym, kim 
jestem. Czysta miłość. Nie było tutaj 
za wiele kalkulacji. Sport dawał mi 
oddech i napędzał. Tak jest do dziś.
 
Jak bycie profesjonal-
nym sportowcem wpły-
nęło na twoje życie?

Decydując się na pójście taką drogą 
musisz godzić się z pewnymi wyrze-
czeniami. Jesteśmy z dala od rodzin 
przez większość roku i to jest dla nas 
najtrudniejsze. Taką drogę wybie-
ramy jednak sami i takie jest nasze 
poświęcenie. 

Jakie są twoje inne pa-
sje oprócz koszykówki? 
Co robisz, kiedy wycho-
dzisz z hali sportowej?

Koszykówka to większość mojego ży-
cia. Kiedy wychodzę z hali to jem i idę 
odpocząć, czekając na kolejny trening. 
Taka jest nasza rutyna. Poza tym inte-
resuję się modą, sprawia mi ona dużą 
frajdę. Kocham zakupy.

Otworzyłaś własną funda-
cję. Czym się zajmujecie? 
Co było dla ciebie moty-
wacją dla jej powstania?

Miałam w życiu wiele szczęścia i chcę 
to oddać innym. Organizujemy ko-
szykarskie campy dla dzieci z bied-
niejszych dzielnic. Cieszę się z tego, 
że mogę być inspiracją i wzorem dla 
dzieci, aby stawały się lepsze i podąża-
ły za swoją pasją. To jest odpowiedzial-
ność, ale także satysfakcja. Dla mnie 
jest to powrót do społeczności i dzięki 
temu mogę być bliżej nich. Podczas 
campów zbieramy dobrą energię na-
pędzając się wzajemnie. Koszykówka 
uratowała mnie, pozwoliła na lepsze 
życie. Mam nadzieję, że dzięki tej fun-
dacji dzieci trafią na podobną drogę. 
Wierzę, że takie działania mają sens.

Jesteś osobą ciepłą, bez 
uprzedzeń, ale skoncen-
trowaną na swojej pracy. 

Ludzie właśnie tego oczekują od pro-
fesjonalnych sportowców. To nie jest 
jednak tak, że o tym myślisz. Podró-
żujemy w wiele miejsc, poznajemy no-
wych ludzi, od których to my jesteśmy 
także uzależnieni. Musimy okazywać 
sobie wzajemny szacunek i respekt. 
Wiele rzeczy składa się na sukces 
sportowy i bez nich nie możesz liczyć 
na zwycięstwa. 

Co według ciebie jest naj-
ważniejsze w koszykówce?

Kultura gry i komunikacja. Bez tego 
ciężko o jakikolwiek sukces. 

Dokończ zdanie, dla 
mnie koszykówka jest…

… jest tym, co uratowało moje życie.  
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Pobiegli i poszli dla Oskara
Ponad 300 uczestników Biegu dla Oskara, gościło w okolicach polkowickiej ścieżki zdrowia. Razem wspierali piękną ideę – pomoc dla Oska-
ra Wrony, znanego i lubianego polkowiczanina, który wymaga specjalistycznej rehabilitacji.

W połowie  listopada ubiegłego roku, znany i lu-
biany polkowiczanin Oskar Wrona doznał pęk-
nięcia tętniaka na głównej tętnicy mózgu. Dzięki 
błyskawicznej pomocy przeszedł udaną operację, 
która uratowała mu życie. Jego stan był jednak 
bardzo ciężki. Przez cztery tygodnie przebywał 
w śpiączce farmakologicznej. Jego stan poprawia 
się powoli, jednak wymaga specjalistycznej i dłu-
gotrwałej – co najmniej półrocznej, rehabilitacji.  
Taką opiekę zapewnia mu Polskie Centrum Re-
habilitacji Funkcjonalnej VOTUM w Krakowie. 
Jednakże koszt jest olbrzymi – za 26-dniowy cykl 
trzeba zapłacić 27690 zł. Ta kwota  zdecydowa-
nie przekracza możliwości rodziny. Przyjaciele 
i znajomi Oskara postanowili pomóc w zdobyciu 
kwoty na jego leczenie. Postanowiono zorganizo-
wać zbiórkę w Internecie, a także liczne imprezy 
o charakterze charytatywnym. Jedna z nich od-
była się na ścieżce zdrowia.
Razem dla Oskara „POKONAJ TĘTNIAKA”  
Bieg o charakterze anglosaskim – długa nazwa, 
ale organizatorzy liczyli na to, że tak samo długa 
będzie kolejka na zapisy do biegu. I nie przeliczyli 
się.  Bieg o charakterze anglosaskim oznacza, 
że trasa posiada tyle samo podbiegów, co zbie-
gów – tych utrudnień nie zabrakło - hałda, Doły 
Adama, lokalne górki – wszystko to sprawiło, że 
trasa była bardzo trudna.
 – Biegniemy dla Oskara w stylu anglosaskim 

plus bieg na pięć kilometrów dla mniej doświad-
czonych biegaczy i Nordic Walking – powiedział 
Artur Banach, jeden ze współorganizatorów. - 
Zbieramy dla Oskara, który po pęknięciu tętnia-
ka musi sobie radzić. Czeka go długa, żmudna 
rehabilitacja, po to kwestujemy, by ją wesprzeć. 
Frekwencja jest niesamowita – byliśmy przy-
gotowani na 250 osób. Skończyły się numery 
startowe a kolejka chętnych do zapisania się jest 
jeszcze długa. Dziękuję wszystkim wolontariu-
szom, bez których pomocy ta impreza byłaby 
chyba niemożliwa do zrealizowania.
Jak zwykle dużą pomocą służyli harcerze. – Za-
wsze staramy się włączać w takie akcje charyta-
tywne – stwierdził  Grzegorz Zober, komendant 
Polkowickiego Związku Drużyn ZHP. - Rozpa-
liliśmy ogniska, pieczemy kiełbaski, będziemy 
obstawiać punkty na trasie, rozdajemy wodę, bę-
dziemy rozdawać medale. To jest kompleksowa 
obsługa, co potrzeba to wykonujemy. 
Uczestnicy biegu mogli porozmawiać z żoną 
Oskara, która nie kryła wzruszenia całą oprawą 
akcji.
- Dzisiaj wyszło do nas słońce, mam nadzieję, 
że będzie nam już towarzyszyło – mówiła przed 
starem biegu Marta Wrona, partnerka życiowa 
Oskara. – Mimo tego deszczu z rana zebrało się 
tutaj tyle ludzi, że jesteśmy zachwyceni. Pew-
nie chcecie wiedzieć, co u Oskara. Przebywa 

w centrum rehabilitacji w Krakowie. Tam ma 
indywidualne rehabilitacje dopasowane do jego 
potrzeb.  Jest uzależniony od pomocy osób trze-
cich. Niekiedy potrzebne są cztery osoby, żeby 
pomóc mu przy najprostszych czynnościach. 
Koszty tych zabiegów są przeogromne, ale my się 
nie poddamy. Zrobię wszystko, co w mojej mocy, 
żeby te pieniądze były jak najdłużej i żeby on jak 
najszybciej wrócił do pomocy innym, tak jak po-
magał kiedyś.  Jakie są szanse powrotu do zdro-
wia?  Tak naprawdę to wszystko zależy od niego. 
Miał nie mówić, miał nie przełykać. Tymczasem 
przemówił. Wypowiada pojedyncze słowa. Od 
trzech dni je normalne posiłki, oczywiście przy-
gotowane specjalnie dla niego, ale przełyka i to 
dobrze wróży.  Jestem niesamowicie zbudowana 
widząc tych wszystkich ludzi wokół. Łzy się cisną 
do oczu, płaczę od samego rana jak tu przyszłam 
ale to już ze wzruszenia, a nie z niemocy. 
- Biegło się pięknie, bo idea piękna – powiedział 
po biegu Tomasz Borkowski z AKS Wybiegani 
Polkowice. – Warunki były trudne, bieg prze-
łajowy to nie żarty, a ta trasa, mimo, że bardzo 
dobrze przygotowana, była bardzo trudna. Gra-
tuluję wszystkim, którzy ten bieg ukończą.
Na biegaczy i ich rodzin czekały niespodzianki. 
Można było, za przysłowiowe „co łaska” nabyć 
przepyszne ciasta, posilić się grochówką lub 
zupą cebulową, a także bigosem. Przy ogniskach 
pieczono kiełbaski, a maluchy mogły spróbować 
jazdy na kucyku.
Kilku odważnych skorzystało z możliwości… 
morsowania w przenośnym basenie, by później 
móc się wygrzać w mobilnej saunie.
Bieg miał wystartować o godz. 11, ale ze względu 
na ciągle zapisujących się nowych chętnych start 
opóźnił się o pół godziny. Dosłownie na kilka se-
kund przed komendą „start” zabrakło… prądu. 
Zapadł się balon start-meta. Nie to jednak było 
najgorsze – bez prądu niemożliwy był pomiar 
czasu startujących – nie działały urządzenia 
mające odczytywać dane z czipów zawodników. 
Na wysokości zadania stanęli jednak strażacy 

z OSP w Sobinie – natychmiast podpięli agregat 
prądotwórczy i pięć minut później start mógł się 
odbyć bez przeszkód.
Najpierw wystartowali zawodnicy do biegu 
na 15 km, a później na 5 km. Swój bieg mieli 
także najmłodsi – biegli na dystansie ok. 200 
metrów z wielkim zaangażowaniem, a na mecie 
każdy z nich dostał medal z pięknie zdobionego 
piernika.
Po ok. 30 minutach na metę zaczęli docierać 
pierwsi zawodnicy z dystansu 5 km, potem Nor-
dic walkingowcy a po godzinie pierwsi zawodni-
cy z trasy 15 km.

Ze wstępnych informacji wynika, że podczas 
imprezy udało się zebrać 21 tys. złotych! 
Należy podkreślić, że powodzenie tej imprezy 
zawdzięczamy Centrum Kultury w Polkowicach.

DeeS

Wyniki:
5 km kobiety:
1. Karolina Borowska
2. Barbara Tuczyńska
3. Paulina Bukowczyk

5 km mężczyźni:
1. Dariusz Warchoł
2. Dawid Katulski
3. Oskar Białach

15 km kobiety:
1. Anna Ficner
2. Ewa Grzesik
3. Martyna Marciniak

15 km mężczyźni:
1. Marcin Ławicki
2. Wit Grosicki
3. Grzegorz Jankowski

Komplet wyników znajduje się pod adresem: 
http://euforiabiegacza-sport.pl/zawody/DlaOskara/
info.html

Półkolonie w szkołach pełne atrakcji 
Pierwszy turnus ferii zimowych uczniowie szkół gminnych spędzili w Szkole Podstawowej nr 4. Chodzili na lodowisko i basen, zwiedzali 
wiatrak, a atrakcji było jeszcze więcej. Tak samo ciekawie spędzają drugi turnus – tym razem w „trójce”. 

Chętnych na pierwszy tydzień ferii w SP nr 4 
nie brakowało, tak samo jak atrakcji. 
- Dzieci były w Aquaparku, korzystały z krę-
gli, zwiedzały wiatrak, gdzie miały możliwość 
uczestniczenia w ciekawych warsztatach orga-
nizowanych przez Centrum Kultury, były na lo-
dowisku i w sali zabaw – wymienia Agnieszka 
Sypko, kierownik półkolonii w SP nr 4. 
Zajęcia zostały tak zaplanowane, że dzieci na 

zmianę korzystały z poszczególnych atrakcji. 
Co najbardziej im się podobało? 
- Basen, Aquapark, kręgle i łyżwy. Jeździłam 
na pingwinku i zrobiłam jedno kółko – mówi 
Ola. 
- Było dużo zajęć i naprawdę było fajnie – do-
daje Oliwia. – Na basenie mi się podobało, 
byłam dwa razy, ale plastyczne zajęcia też 
były fajne. 

Drugi turnus ferii zimowych zorganizowano 
w SP nr 3. Tam również nie brakuje takich 
atrakcji, jak lodowisko, basen, wiatrak czy 
kino. 
- Będzie też spotkanie z egzotycznymi zwie-
rzętami – dodaje Olga Mrozik, kierownik 
półkolonii w SP nr 3. – Uczestnicy dowiedzą 
się, w jakich warunkach i na jakich kontynen-
tach żyje dany gatunek. Będą mieli okazję 

dotknąć i wziąć na ręce, między innymi, żół-
wia, jaszczurkę, węża, skorpiona oraz małe 
i duże pająki. Przygotowaliśmy też zajęcia 
plastyczne oraz kreatywne, na przykład, szycie 
filcowych breloczków czy malowanie obrazów 
na płótnie. 
Na drugi turnus ferii w polkowickiej „trójce” 
zapisało się 100 uczestników. 
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PROGRAMY ZDROWOTNE BURMISTRZA ŁUKASZA PUŹNIECKIEGO

SZKOŁA  
RODZENIA

DLA KOBIET SPODZIEWAJĄCYCH SIĘ DZIECKA ORAZ DZIECI I MŁODZIEŻY

TERAPIA GRUPOWA  
I INDYWIDUALNA

PROFILAKTYKA ZABURZEŃ 
KOORDYNACJI NERWOWEJ

LECZENIE ZABURZEŃ 
INTEGRACJI SENSORYCZNEJ

REHABILITACJA DZIECI 
Z ZOKN I MPDZ

Ponad 8,5 miliona złotych z gminnego budżetu przeznaczono w tym roku na opiekę zdrowotną.  
Polkowiczanie mogą skorzystać z bogatej oferty programów i zadań polityki zdrowotnej. 
Pakiet, który krótko można określić: od malucha do seniora, jest kontynuacją działań mają-
cych na celu poprawę zdrowia mieszkańców gminy. Na kilku kolejnych stronach znajdziecie 
Państwo zdrowotny przewodnik, który warto wyjąć z Gazety i zostawić sobie na przyszłość. 

Prezentujemy mieszkańcom gmi-

ny Polkowice pełen pakiet ochron-

ny programów profilaktycznych, 

w którym każdy – od najmłodsze-

go do najstarszego – będzie mógł 

znaleźć coś dla siebie. Ta komplek-

sowa gama programów ma na ce-

lu dbałość o zdrowie naszych miesz-

kańców w taki sposób, aby stanowi-

ła skuteczną barierę przed choroba-

mi, schorzeniami i pogarszaniem się 

stanu zdrowia. Nasza oferta zdro-

wotna będzie w dalszym ciągu roz-

szerzana o nowe programy profi-

laktyczne. Mam na myśli szczegól-

nie programy związane z profilak-

tyką i opieką pocovidową. Co bar-

dzo istotne, wszystkie te pakiety 

zdrowotne realizowane są przez 

dwie spółki gminne –  Polkowickie 

Centrum Usług Zdrowotnych oraz 

Aquapark Regionalne Centrum Re-

kreacyjno-Rehabilitacyjne, gdzie 

profesjonalna, doskonale przygo-

towana kadra medyków i rehabili-

tantów jest na co dzień do Państwa 

dyspozycji.

Łukasz Puźniecki
BURMISTRZ POLKOWIC

MALUCH

DLA KOGO:
kobiety od 24. tygodnia ciąży oraz ich partnerzy

OFERTA:
wykłady i ćwiczenia z położną, spotkania z lekarzem 
neonatologiem, psychologiem i rehabilitantem

DLA KOGO:
dzieci z zaburzeniami OŚUN, CUN, zespołem Do-
wna, zespołem Aspargera, zaburzeniami SI, dzieci 
autystyczne oraz ich rodzice

OFERTA:
zajęcia grupowe z udziałem psychologa i terapeu-
ty zajęciowego, zajęcia indywidualne logopedycz-
ne i psychologiczne. 

DLA KOGO:
dzieci do 1. roku życia

OFERTA:
badania przesiewowe, badania lekarskie oraz ćwicze-
nia ogólnokondycyjne, konsultacje rehabilitacyjne

DLA KOGO:
dzieci z zaburzeniami integracji sensorycznej

OFERTA:
konsultacje psychologiczne, terapia z wykorzystaniem 
metody Integracji Sensorycznej

DLA KOGO:
dzieci z ZOKN i MPDZ

OFERTA:
rehabilitacja ruchowa indywidualna dzieci  
z  zaburzeniami ośrodkowej koordynacji nerwo-
wej i mózgowym porażeniem dziecięcym

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZGDZIE:

PCUZ

76 746 08 37

76 746 08 60 76 746 08 62/45 

76 746 08 60  
76 746 08 62

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022DO KIEDY:

15 GRUDNIA 2022

wyjmij i zachowaj

OPS
POLKOWICE
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DLA KOGO:
dzieci i młodzież od 4 do 18 lat 

OFERTA:
grupowe zajęcia korekcyjne, grupowe instruktaże stóp, zajęcia na basenie, 
indywidualne zajęcia korekcyjne (skolioza i zablokowanie miednicy)

DLA KOBIET

DLA KOGO:
kobiety po mastektomii

OFERTA:
rehabilitacja ruchowa, gimnastyka oddechowa, masaż limfatyczny, kinezoterapia oraz ułatwio-
ny dostęp do psychologa i onkologa

DLA KOGO:
polkowiczanki

OFERTA:
zapobieganie rakowi szyjki macicy poprzez edukację, badania cytologiczne i gine-
kologiczne, nauka samobadania piersi oraz badania mammograficzne i ultrasonogra-
ficzne

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

76 746 08 37  
76 746 08 45  

DO KIEDY:
31 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

PRZED RAKIEM
AMAZONKI

DLA KOBIET SPODZIEWAJĄCYCH SIĘ DZIECKA ORAZ DZIECI I MŁODZIEŻY C.D.

PROGRAMY REHABILITACYJNE

DLA KOGO:
dzieci od 3. roku życia oraz dzieci i młodzież w wieku szkolnym i przedszkolnym 

OFERTA:
profilaktyka, leczenie stomatologiczne, lakierowanie, lakowanie

DLA KOGO:
osoby ze schorzeniami narządu ruchu, osoby niepełnosprawne, 
kobiety w ciąży i matki karmiące (bez ograniczeń wiekowych)

OFERTA:
porady lekarskie, konsultacje fizjoterapeutyczne, zabiegi rehabili-
tacyjne, inhalacje w jaskini solnej 

DLA KOGO:
mieszkańcy ze schorzeniami narządów ruchu

OFERTA:
zabiegi rehabilitacyjne (masaż, hydroterapia, magnetronik), 
laseroterapia, aquavibron, światłolecznictwo, ultradźwięki 

GDZIE:
PCUZ, szkoły i przedszkola na terenie Polkowic

GDZIE:
Aquapark

GDZIE:
PCUZ

76 746 08B 32/33

 76 726 91 30 76 746 08 45

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

GDZIE:
Aquapark  76 726 91 30DO KIEDY:

15 GRUDNIA 2022

DLA KOGO:
dzieci i młodzież (do 21. roku życia) oraz zawodnicy pomiędzy 21. a 23. rokiem 
życia, którzy ubiegają się lub posiadają licencję na uprawianie sportu bez wyna-
grodzenia oraz polkowiczanie uprawiający amatorsko różne dyscypliny sportu 

OFERTA:
badania wstępne, kontrolne i okresowe zakończone orzeczeniem lekarza uprawnio-
nego do badań sportowców

GDZIE:
PCUZ  76 746 08 75

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

SPORT TO ZDROWIE

DLA KOGO:
uczniowe szkół podstawowych, dzieci z oddziałów i punktów przedszkol-
nych, dla których organem prowadzącym jest gmina

OFERTA:
opieka w zakresie higieny w środowisku wychowania i nauczania wykra-
czająca poza zakres finansowany przez NFZ

GDZIE:
szkoły na terenie gminy Polkowice

HIGIENISTKA

REHABILITACJA

wyjmij i zachowaj

OPS
POLKOWICE
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DLA WSZYSTKICH MIESZKAŃCÓW GMINY POLKOWICE

DLA KOGO:
osoby chore na cukrzycę i zagrożone cukrzycą typu 2. osoby z tzw. zespołem przed-
cukrzycowym, z powikłaniami w cukrzycy, osoby biorące udział w badaniach przesie-
wowych 

OFERTA:
porady edukatora w cukrzycy, badanie hemoglobiny, poziomu cukru we krwi, konsulta-
cje diabetologiczne, badanie krzywej cukrowej

DLA KOGO:
osoby pełnoletnie, kobiety w ciąży

OFERTA:
 wywiad pielęgniarski, konsultacja lekarza POZ, konsultacja endokrynologiczna, bada-
nia laboratoryjne i diagnostyczne

DLA KOGO:
pełnoletni mieszkańcy gminy Polkowice 

OFERTA:
badania przesiewowe, konsultacja lekarska w przypadku nieprawidłowego wyniku 

DLA KOGO:
polkowiczanie w wieku 35-70 oraz młodsi ze wskazaniem lekarskim

OFERTA:
zwiększenie aktywności ruchowej, leczenie rehabilitacyjne: kriokomora, ćwiczenia na 
cykloergometrze, oddziaływanie na punkty małżowiny usznej, zapobieganie nadwa-
dze i otyłości 

DLA KOGO:
osoby spełniające łącznie trzy kryteria: sprawowania przez opiekuna lub wspólnie z naj-
bliższymi codziennej opieki nad podopiecznym w miejscu zamieszkania, zamieszkiwanie na 
terenie gminy Polkowice zarówno opiekuna jak i jego podopiecznego, spełnienie przez pod-
opiecznego wymogów określonych w rozporządzeniu w sprawie kierowania do ZOL,  
a w szczególności otrzymania w skali Barthel nie więcej niż 40 pkt.

OFERTA:
zapewnienie opiekunom osób niesamodzielnych oraz osobom niesamodzielnym moż-
liwości skorzystania z opieki wytchnieniowej

DLA KOGO:
pełnoletni mieszkańcy gminy Polkowice, którzy w przeciągu dziewięciu miesięcy przechorowa-
li COVID- 19 potwierdzony testem

OFERTA:
diagnostyka: konsultacja internistyczna, kardiologiczna, neurologiczna, pulmonologiczna, 
psychologiczna, rehabilitacja: pakiety zabiegów i ćwiczeń tj. tlenoterapia, krioterapia, masaż 
podwodny, seanse w saunie, inhalacje w jaskini solnej, ćwiczenia indywidualne, masaż suchy, 
elektrostymulacja, trening interwałowy, ćwiczenia ogólnoustrojowe, Sollux

DLA KOGO:
mieszkańcy powiatu polkowickiego

OFERTA:
całodobowa ambulatoryjna opieka chirurgiczna, w  weekendy, dni wolne od pracy 
oraz w porze nocnej w dni powszednie

DLA KOGO:
mieszkańcy po 30. roku życia, a także osoby młodsze ze wskazaniem lekarskim, pa-
cjenci wymagający stałego nadzoru kardiologicznego, pacjenci po udarze

OFERTA:
porady i konsultacje kardiologiczne i  dietetyczne, badania diagnostyczne,  USG ser-
ca, EKG, metoda Holtera po udarze, zabiegi fizjoterapeutyczne, kinezyterapeutyczne, 
terapia logopedyczna i psychologiczna

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
AQUAPARK

GDZIE:
PCUZ

PCUZ

AQUAPARK

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

76 746 08 34
76 746 08 35
76 746 08 49 

76 742 54 04  

76 746 08 39

76 726 91 30 

76 745 04 19

76 746 08 07

76 726 91 30
76 746 08 46

76 746 08 74 
DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

wtorki i czwartki w godz. od 12 do 13

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
31 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
31 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

W WALCE 
DBAMY O SERCE
I MÓZG

TCHNIENIOWA
OPIEKA 
WYZOL

OPIEKA
POCOVIDOWA

AMBULATORYJNA 
OPIEKA CHIRURGICZNA

wyjmij i zachowaj

OPS
POLKOWICE
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DLA SENIORÓW I OSÓB PRZEWLEKLE CHORYCH

DLA KOGO:
mieszkańcy po 50. roku życia

OFERTA:
zabiegi rehabilitacyjne na podstawie badania lekarskiego, konsultacje z fizjoterapeutą, ćwiczenia 
ogólnousprawniające, krioterapia, kąpiele elektryczno-wodne, masaże lecznicze i wiele innych

DLA KOGO:
mieszkańcy po 70. roku życia

OFERTA:
wywiad pielęgniarski, konsultacja geriatryczna, konsultacje ze specjalistami, badania laborato-
ryjne i diagnostyczne

DLA KOGO:
pacjenci przewlekle i terminalnie chorzy, ich rodziny oraz osoby osierocone

OFERTA:
opieka nad pacjentem w domu oraz w PCUZ, świadczenia lekarskie, pielęgniarskie, psycholo-
giczne, rehabilitacyjne, socjalne, opieka duchownego

DLA KOGO:
mieszkańcy powyżej 60. roku życia 

OFERTA:
bezpłatne szczepienia dla polkowiczan, którzy chcą się chronić przed groźną bakterią – pneumo-
kokiem

DLA KOGO:
seniorzy oraz osoby przewlekle chore, których dochód nie przekracza określonych limitów

OFERTA:
zwrot kosztów zakupu leków 

GDZIE:
AQUAPARK

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
OPS

76 726 91 30

76 746 08 06  

76 746 08 56

76 746 08 07

76 724 67 00

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2023

DO KIEDY:
31 GRUDNIA 2022

SENIOR
OPIEKA AMBULATORYJNA 
I DŁUGOTERMINOWA W PRZYCHODNI

OPIEKA DŁUGOTERMINOWA 
W DOMU PACJENTA

GABINET INTERWENCJI KRYZYSOWEJ

DLA KOGO:
polkowiczanie po 60. roku życia 

OFERTA:
konsultacje gerontologiczne, psychoterapia indywidualna i grupo-
wa, psychoedukacja, terapia neuropsychologiczna, Klub Seniora, 
terapia ruchowa, edukacja i poradnictwo zdrowotne, i wiele więcej 

DLA KOGO:
 polkowiczanie przewlekle chorzy oraz ich rodziny

OFERTA:
świadczenia pielęgniarskie, rehabilitacyjne, psychologiczne, 
zapewnienie konsultacji  medycznych i wlewów kroplówkowych, 
zapewnienie zleconych badań i transportu, zaspakajanie potrzeb 
psychicznych pacjenta i jego rodziny, i wiele więcej

DLA KOGO:
mieszkańcy gminy Polkowice (niezależnie od wieku) z ostrymi, przej-
ściowymi stanami chorobowymi, wymagającymi pomocy medycznej

OFERTA:
świadczenia pielęgniarskie, lekarskie, rehabilitacyjne, wlewy  
kroplowe

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

GDZIE:
PCUZ

76 745 04 16 

76 746 08 66

76 746 08 45

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

DO KIEDY:
15 GRUDNIA 2022

ZDROWI I AKTYWNI 

OPIEKA 70+

OPIEKA PALIATYWNO

PROGRAM LEKOWY

STOP PNEUMOKOKOM

wyjmij i zachowaj

Więcej na: www.pcuz.pl | www.aquapark.com.pl | www.ops.polkowice.pl
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UCZELNIA JANA WYŻYKOWSKIEGO

Rusza rekrutacja na 
Uniwersytet Dziecięcy
Dzieci z gminy Polkowice mogą skorzystać z bezpłatnych zajęć w ramach Uniwersytetu Dziecięcego przy Uczelni Jana Wyżykowskiego. Re-
krutacja startuje 21 lutego o godzinie 10.

Zapisy na zajęcia odbędą się drogą in-
ternetową i potrwają do wyczerpania 
limitu miejsc. O przyjęciu  decydować 
będzie kolejność zgłoszeń. – Co roku 
mamy bardzo wielu chętnych, projekt 
spotyka się z dużym zainteresowa-
niem - mówi Kamila Ożóg z Uczelni 
Jana Wyżykowskiego. – Aby zapisać 
dziecko na zajęcia wystarczy wypeł-
nić formularz rekrutacyjny. Jest on 
dostępny na stronie www.ud.ujw.pl 
w zakładce rekrutacja. Prosimy o re-
jestracje poprzez formularz. Nie pro-
wadzimy zapisów telefonicznych i ma-
ilowych- dodaje. Oferta programowa 
ułożona jest tak, aby każde dziecko 
znalazło coś dla siebie. 
Zapisy trwają na dwa moduły te-
matyczne: Odkrywcy i Matmaland. 
Pierwszy z nich podejmuje dyscypli-
ny naukowe w sposób zrozumiały dla 
najmłodszych, a przy tym pobudza 
ich wyobraźnię i wzmaga ciekawość 
świata. Podczas wykładów dzieci 
spotykają się z pasjonatami poszcze-
gólnych dziedzin nauki i szukają roz-
wiązań w otaczającym ich świecie. 
Próbują potwierdzać prawa nauki 
w praktyce. Poznają tajniki przyrody 
i  zgłębiają astronomiczną wiedzę. 
Uczą się chemii i mechaniki poprzez 
zabawę i doświadczają zawiłości róż-
nych dyscyplin naukowych. Moduł 

skierowany jest do uczniów klas II- V 
SP zamieszkałych na terenie gminy 
Polkowice. Spotkania odbywać się 
będą w weekendy, w siedzibie Uczelni 
Jana Wyżykowskiego. 
Natomiast uczestnicy Matmaland 
biorą udział w różnorodnych grach 
i doświadczeniach matematycznych. 
To propozycja dla pasjonatów „kró-
lowej nauk”, ale nie tylko. To do-
skonała propozycja dla dzieci, które 
mają obawy przed rozwiązywaniem 
matematycznych łamigłówek i w bez-
stresowy sposób, chciały rozwinąć 
swoje umiejętności matematyczne.  
To oferta dla uczniów klas IV- VIII 
SP zamieszkałych na terenie gminy  
Polkowice. Uczniowie podzieleni zo-
staną na cztery grupy wiekowe, co po-
zwoli rozwijać umiejętności dzieci na 
każdym poziomie. Spotkania będą się 
odbywać w czwartki w siedzibie Uczel-
ni Jana Wyżykowskiego. 
Podczas spotkań, od marca do czerw-
ca i od września do grudnia, będą się 
odbywały wykłady prowadzone przez 
ciekawe osoby, i warsztaty. Zajęcia są 
nieodpłatne. Więcej informacji na te-
mat Uniwersytetu Dziecięcego UJW 
znajduje się na stronie www.ud.ujw.pl.
Uniwersytet Dziecięcy UJW jest pro-
gramem burmistrza Polkowic Łuka-
sza Puźnieckiego. 

 

MATERIAŁY NADESŁANE PRZEZ UJW
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OGŁOSZENIA URZĘDOWE

WYKAZ DYŻURÓW RADNYCH RADY MIEJSKIEJ

15.02.2022 - WIESŁAW WABIK
01.03.2022- ROBERT DROBINA

RADNI PEŁNIĄ DYŻURY TELEFONICZNE WE WTORKI OD GODZINY  
16.00 DO 17.00 W POKOJU NR 203 RATUSZA,

TELEFON 76 75 92 096

Krajowa Administracja Skarbowa wojewódz-
twa dolnośląskiego
POSZUKUJE KANDYDATÓW
do pracy w Dolnośląskim Urzędzie Celno-Skar-
bowym we Wrocławiuna stanowisku specjalisty 
Służby Celno-Skarbowej Funkcjonariusze Służ-
by Celno-Skarbowej realizują zadania z zakresu 
kontroli przestrzegania przepisów prawa cel-
nego oraz przepisów związanych z  wywozem 
i  przywozem towarów. Wykonują zadania wy-
nikające z  ustawy o  grach hazardowych, zwią-
zanych z udzielaniem koncesji i zezwoleń oraz 
rejestracją urządzeń. Rozpoznają, zapobiegają 
i  wykrywają przestępstwa i  wykroczenia skar-
bowe oraz przestępstwa związane z przywozem 
i wywozem towarów ochrony dóbr kultury oraz 
własności intelektualnej, a  także przestępstwa 
związane z wprowadzaniem oraz wyprowadza-
niem z polskiego obszaru celnego towarów ob-
jętych ograniczeniami lub zakazami. Funkcjo-
nariusze kontrolują ruch i  transport drogowy 
oraz współpracują z  organami celnymi Innych 

państw.
Miejsce pełnienia służby - 6 lokalizacji w woje-
wództwie dolnośląskim.
Wroclaw-20 etatów,
Legnlca-8 etatów,
Wałbrzych-15 etatów.
Jelenia Góra-5 etatów,
Zgorzelec-10 etatów,
Polkowice - 2 etaty.
Informacje co do wymagań, zasad zgłoszeń 
kandydaci znajdą
na stronie internetowej:
www.dolnoslaskie.kas.gov.pl w  zakładce 
OGŁOSZENIA/ NABÓR
Termin składania dokumentów: 25.02.2022 r.
Decyduje data stempla pocztowego lub data 
złożenia oferty.
Więcej informacji można uzyskać pod numera-
mi telefonów
71 365 26 97 lub 71 365 26 95
w Izbie Administracji Skarbowej we Wrocławiu. Każde źródło ciepła należy zgłosić do urzędu 

Przypominamy, że Ustawa o  wspieraniu termomo-
dernizacji i  remontów oraz o  centralnej ewidencji 
emisyjności budynków wprowadziła obowiązek skła-
dania deklaracji dotyczących źródeł ciepła. Każdy 
budynek, który posiada źródło ciepła lub spalania 
paliw do 1 MW należy zgłosić wypełniając dekla-
rację. Złożenie deklaracji jest obowiązkowe, jeże-
li  Twój dom posiada źródło ciepła i  spalania paliw 
działające przed 1 lipca 2021 r. na złożenie deklaracji 
masz czas do 30 czerwca 2022 r. Jeżeli źródło ciepła 
lub spalania paliw zostało zainstalowane lub wymie-
nione po 1 lipca 2021 r. deklarację musisz złożyć 
w terminie 14 dni.
Kto składa deklarację ?
Właściciel /zarządca budynku w  którym eksploato-
wane jest źródło ciepła lub spalania paliw do 1 MW 
tj. między innymi: kocioł na paliwo stałe, kominek, 
koza, ogrzewacz powietrza na paliwo stałe, piec ka-
flowy, trzon kuchenny, piecokuchnia, kocioł gazowy, 
bojler gazowy, gazowy przepływowy podgrzewacz 
wody, kocioł olejowy, pompa ciepła, ogrzewanie 
elektryczne, kolektory słoneczne do ciepłej wody 
użytkowej (…).
Jak można złożyć deklarację?
Deklaracje można złożyć elektronicznie lub w wersji 
papierowej, osobiście w  urzędzie gminy Polkowice 
lub we właściwym dla lokalizacji budynku urzędzie. 
Czego potrzebuję, żeby złożyć deklarację przez 
internet?
Profilu zaufanego albo dowodu elektronicznego.
Jak złożyć deklaracje przez internet ?
Wejdź na stronę https://ceeb.gov.pl/  ,naciśnij zalo-
guj się przez węzeł krajowy.

Kto jest administratorem danych zgromadzonych 
w ewidencji?
Minister Rozwoju i  Technologii jest administrato-
rem danych zgromadzonych w ewidencji.
W jakim celu deklaracje są zbierane ?
Celem zbierania informacji o  budynkach jest stwo-
rzenie kompletnej bazy danych, na podstawie której 
można będzie kreować politykę walki ze smogiem. 
Dla obywateli zostaną uruchomione usługi, które 
przyczynią się do poprawy stanu technicznego bu-
dynków w zakresie bezpieczeństwa np. zamówienie 
przeglądu kominiarskiego czy inwentaryzacji bu-
dynku. W  bazie znajdą się docelowo wszystkie bu-
dynki, które posiadają źródło ciepła o mocy nieprze-
kraczającej 1 MW.
Sankcje za brak złożenia deklaracji
Nie złożenie deklaracji  będzie stanowiło wykrocze-
nie zagrożone karą grzywny. Przypominamy jednak, 
że osoby, które chcą się ubiegać o dodatek osłonowy 
muszą mieć złożoną deklarację  dotyczącą źródeł 
ciepła.
Kto odpowiada za Centralną Ewidencję Emisyjności 
Budynków (CEEB) ?
Za CEEB odpowiada Główny Urząd Nadzoru 
Budowlanego.
Wszystkie pytania dotyczące Centralnej Ewiden-
cji Emisyjności Budynków znajdują się na stronie 
internetowej https://www.gunb.gov.pl/strona/
centralna-ewidencja-emisyjnosci-budynkow 
Informację można również uzyskać w  Polkowicach 
przy ul. Górnej 2 w  pokoju nr 4 lub pod numerem 
telefonu 76 749 60 01.
KOMUNIKAT WYDZIAŁU OCHORNY ŚRODO-
WISKA I OBSZARÓW WIEJSKICH 

Burmistrz Polkowic informuje, że mieszkańcom Gminy Polkowice udzielane są

bezpłatne porady prawne w zakresie docho-
dzenia roszczeń z tytułu występowania szkód 

górniczych.

Porad udziela radca prawny Robert Kurowski, który przyjmuje w siedzibie Kancelarii 
Radców Prawnych QLQ H. Bucyk, P. Kaliciak, R. Kurowski sp. j. Oddział w Polkowi-
cach, ul. Kilińskiego 6,  w każdy wtorek, środę i czwartek w godzinach 8.00 – 10.00. 

Sekretariat radcy prawnego czynny codziennie od poniedziałku do piątku w godz. 
8.00. – 15.00, nr telefonu 76/845-40-42.”

Wysokości dopłat w ramach dodatku osłonowego:

Jednoosobowe gospodarstwo domowe otrzyma 400/500 zł* przy założeniu że jej 
dochód nie przekroczy 2100 złotych,
Gospodarstwo 2-3 osobowe otrzyma 600/750 zł* przy założeniu, że dochód nie 
przekroczy 1500 złotych miesięcznie na osobę,
Gospodarstwo 4-5 osobowe otrzyma 850 zł/1062,50 zł* przy założeniu, że dochód 
nie przekroczy 1500 złotych miesięcznie na osobę,
Gospodarstwo 6 i więcej osobowe otrzyma 1150 zł/ 1437,50 zł* przy założeniu, że 
dochód nie przekroczy 1500 złotych miesięcznie na osobę.
*Kwota dofinansowania uzależniona będzie od źródła ogrzewania.
W przypadku dodatku osłonowego obowiązywać będzie tzw. zasada złotówka za 
złotówkę. Oznacza to, że dodatek ten będzie przyznawany nawet po przekroczeniu 
kryterium dochodowego, a kwota dodatku będzie pomniejszana o kwotę tego przekro-
czenia. Minimalna kwota wypłacanych dodatków osłonowych będzie wynosić 20 zł. 

 Więcej informacji  na portalu www.polkowice.eu w artykule pt. Do OPS po dodatek 
osłonowy.
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Zmiany dla rejestrujących pojazdy
Już od ostatniego dnia stycznia, po 
zakupie używanego samochodu 
można złożyć wniosek    
o zachowanie dotychczasowych 
tablic rejestracyjnych, nawet 
jeśli pochodzą one z innej części 
kraju. Dzięki temu rozwiązaniu 
kierowcy będą mogli zaoszczędzić 
pieniądze i skrócić  czas 
załatwienia spraw w urzędzie. 

Dotychczas obowiązek wymiany ta-
blic był konieczny kiedy pojazd był 
kupowany przez mieszkańca inne-
go powiatu. Teraz przepis ten został 
zmieniony, co spowoduje duże uła-
twienie dla kupujących pojazd w kra-
ju. Należy pamiętać, że nie wszyscy 
właściciele samochodów będą mogli 
skorzystać z tego rozwiązania. Tablice 
rejestracyjne zachować będzie można 
tylko wtedy, kiedy są czytelne, nieusz-
kodzone oraz zgodne z obowiązują-
cym wzorem. Nadal trzeba je będzie 
przynieść do urzędu i pokazać urzęd-
nikowi. Możliwość zachowania tablic 

nie będzie także dotyczyła czarnych 
tablic rejestracyjnych oraz białych 
z flagą Polski. 
Wizyta w urzędzie nadal będzie ko-
nieczna. Trzeba pamiętać, by w cią-
gu 30 dni (obecnie ze względu na 
przepisy  Ustawa z dnia 24 czerwca 
2021 r. o  zmianie ustawy o  szcze-
gólnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 
i  zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych oraz nie-
których innych ustaw obowiązuje 60 
dniowy termin) od zakupu pojazdu 
zgłosić się do Wydziału Komunikacji 
ze stosownymi dokumentami w celu 
przerejestrowania pojazdu. Co istot-
ne, wprowadzone rozwiązanie ma 
być udogodnieniem dla kierowców, 
jednak nie jest obowiązkiem. Jeśli 
kierowca nie będzie chciał skorzystać 

z wprowadzanych zmian będzie mógł 
wymienić tablice rejestracyjne jak 
dotychczas, co wiąże się z konieczno-
ścią wniesienia opłaty. Z perspektywy 
ostatnich dni obserwujemy, że więk-
szość osób decyduje się pozostawić 
obecne tablice średnio oszczędzając 
w ten sposób ponad 100 zł, ponieważ 
nadal trzeba wnieść opłatę za znaki le-
galizacyjne i nowy dowód rejestracyj-
ny – mówi Bożena Pilecka, Naczelnik 

Wydziału Komunikacji. Przepisy 
dotyczą także innych pojazdów, np. 
motorowerów, motocykli, przyczep.
Ponadto, od maja 2022 r. wydawa-
ne będą nowe dowody rejestracyjne, 
które mają być lepiej zabezpieczone 
przed sfałszowaniem. Kolejna zmia-
na planowana jest na wrzesień 2022r. 
Wtedy urzędy przestaną wydawać 
kartę pojazdu oraz nalepkę kontrolną, 
która są ściśle związane z numerem 
rejestracyjnym. 
Przypominamy, że aby umówić wizytę 
w Wydziale Komunikacji Starostwa 
Powiatowego               w Polkowicach 
należy zarejestrować termin poprzez 
specjalnie przygotowany formularz 
dostępny na stronie internetowej lub 
skontaktować się telefonicznie pod 
numerem                    tel. 76 729-92-
42. Wydział Komunikacji czynny jest 
dla interesantów od poniedziałku do 
czwartku w  godzinach 8:00-15:00 
oraz w piątek od godz. 8:00-13:00. 

Magdalena Mikołajewska
powiat polkowicki

Skarbka już nie ma, jest Egida
Od grudnia minionego roku 
dzieci z placówki przy ul. 
Browarnej mieszkają w nowym 
domu. Inwestycja ta powstała 
z inicjatywy obecnego Zarządu 
Powiatu. Duży, wiekowy budynek 
zamieniony został na przytulny 
domek na jednym z polkowickich 
osiedli. Schronienie znalazło tam 
ok. 14 dzieci w różnym wieku. 

Placówka dostosowana jest do 
obecnych standardów i nie wy-
różnia się niczym szczególnym 
spośród innych domów na tym 
osiedlu. Odpowiada na wszystkie 
potrzeby jej mieszkańców. Znaj-
duje się w niej otwarta kuchnia 
z salonem, pokoje dzieci, łazien-
ki, pomieszczenia do pracy i na-
uki, pomieszczenie dla odwie-
dzających dzieci,  pralnia. Na 
zewnątrz znajduje się budynek 
gospodarczy z garażem i miejsce 
do rekreacji oraz wypoczynku.  
Wraz ze zmianą lokalizacji pla-
cówce nadano również nową 
nazwę, która zrodziła się w gło-
wach samych dzieci zamieszku-
jących dom. Po wielu rozmowach 
i  pomysłach wybrano pomysł 
czternastoletniego Wojtka. Sam 
zaproponowałem, że musi być 
to coś innowacyjnego, a przede 
wszystkim naszego. No i pojawił 

się pomysł nazwy Egida – mówi 
chłopiec. Egida w greckiej mito-
logii oznaczała tarczę Zeusa, coś 
bardzo trwałego. Mamy nadzieję 
że tutaj w naszym domu  będzie-
my mocno zżytą grupą. Słowo 
Egida ma odpowiednik w  na-
szym języku, a oznacza to „pod 
opieką, osłoną, coś bezpieczne-
go i  trwałego”. Mam nadzieję, 
że nasi wychowawcy dostarczą 
nam pewności, że jesteśmy tu 
bezpieczni, będą nas wspierać, 
a nasz dom będzie nas chronił - 
uzasadnia Wojtek. 
Chcemy, aby wszystkie dzieci 
przebywające w naszych placów-
kach czuły się w nich bezpieczne. 
Nowe miejsce to też nowa nazwa. 
Od wielu lat w  przestrzeni pu-
blicznej funkcjonowała nazwa 
Skarbek, która wszystkim nam 
kojarzyła się z budynkiem przy 
ulicy Browarnej. Chcemy w ten 
sposób zamknąć pewien rozdział, 
zaznaczyć odejście od instytucjo-
nalnego charakteru pieczy za-
stępczej. Ta nazwa to świadomy 
wybór wyrażający dążenie do na-
szego wspólnego celu, jakim jest 
stworzenie spokojnej przystani 
dla wszystkich dzieci - podkre-
śla Jan Wojtowicz, wicestarosta.      

Magdalena Mikołajewska
powiat polkowicki

MATERIAŁY NADESŁANE PRZEZ POWIAT POLKOWICKI
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Jestem niezwykle dumna z wolontariuszy, głównie 
młodych ludzi, którzy pomimo bardzo złych warunków 
atmosferycznych wyszli na miasto i z uśmiechem na 
twarzach kwestowali. Jestem też bardzo szczęśliwa 
w związku z ogromnym wsparciem jaki nasz Sztab 
otrzymuje od lokalnych przedsiębiorców, którzy nie tylko 
zapewniają jedzenie dla wolontariuszy, przekazują na 
licytacje swoje usługi i produktu, ale możemy liczyć na 
nich na każdym etapie organizacji Finału. Cieszymy się, 
że w tym roku pomimo pandemii mogliśmy zorganizować 
Finał bezpiecznie, a wielość atrakcji pozwoliła każdemu 
znaleźć coś dla siebie.

W Atelier organizowane są warsztaty dla dzieci i doro-
słych, w drugiej części obiektu odbywają się gry bez prą-
du. Gościmy też naszą bibliotekę. Jest również wystawa 
prac połączona ze sprzedażą pod hasłem „Sztuka pod 
arkadami”. Są to prace naszych lokalnych artystów. Od 
wielu lat uczestniczą w różnych akcjach, między innymi, 
charytatywnych, jak Wielka Orkiestra Świątecznej Po-
mocy, z którą mam bardzo miłe wspomnienia. Gram z nią 
od 30 lat. Grajmy, pomimo wiatru, niesprzyjającej aury. 
Dla nas w sercach jest zawsze słońce.  

DAGMARA GAWLIK
szefowa Sztabu WOŚP w Polkowicach

AGATA BARAN
plastyczka, Centrum Kultury w Polkowicach

Zagraliśmy dla Orkiestry. W Polkowicach gramy wszyscy, 
jako wspólnota. W tegoroczny Finał zaangażowanych 
jest dużo osób. Dziękuję Centrum Kultury za bogaty 
program. Wziąłem udział w symultanie z mistrzem mię-
dzynarodowym. Niestety, nie udało się mistrza pobić, ale 
poziom zawodów był bardzo wysoki i cieszę się, że tak 
dużo osób wzięło w niej udział. Świętujmy, zbierajmy, bo 
cel jest szczytny. 

ŁUKASZ PUŹNIECKI
burmistrz Polkowic, wolontariusz

Z Orkiestrą gramy już dwudziesty szósty rok. Akcja prze-
biega sprawnie. W tamtym roku nie udało się zorganizo-
wać zbiórki, więc liczymy na to, że frekwencja dopisze. 

ADAM BURY
wiceprezes Klubu HDK PCK im. „Miedzia-

nej Kropli Krwi” przy O/ZG „Rudna”

Pomagam z tatusiem zbierać pieniążki dla chorych dzieci, 
żeby je leczyć. 

KUBUŚ PRASKI
wolontariusz

Po raz pierwszy kwestuję podczas Orkiestry. Jest trochę 
zimno, ale na szczytny cel to fajnie się zbiera, szczególnie 
jak ktoś do nas pochodzi i wrzuca pieniążki do puszki. 

ZOSIA
wolontariuszka

Zgłosiłam się do kwestowania, bo lubię takie charyta-
tywne akcje. Ludzie sami podchodzą do nas, nawet jeden 
pan jechał samochodem, zatrzymał się i wrzucił chyba 
250 złotych. 

MAJA
wolontariuszka

Zagraliśmy fantastycznie
Wiele się działo w  Polkowicach podczas tegorocznego, 30. Fina-
łu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Różnorodne wydarzenia 
miały za zadanie przyciągnąć do Finału jak największą liczbę polko-
wiczan. Zebrano 51 374,53 zł oraz 25 650 ml krwi.
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Sala pełna pozytywnej energii
Sala Fitness w polkowickim Aquaparku od lat cieszy się rosnącą 
popularnością. Stale rozwijana oferta sprawia, że każda polko-
wiczanka znajdzie zajęcia odpowiednie dla siebie. Od relaksującej 
Jogi i Pilatesu po energiczną Zumbę i intensywny Trening Siłowy, 
a dla amatorów zajęć w wodzie oczywiście Aqua Aerobik.

Każdego dnia od poniedziałku do piątku czte-
ry instruktorki zachęcają do brania udziału 
w Zajęciach Fitness. -Pozytywna atmosfera 
i wspólny wysiłek są idealnym motywatorem 
do wykonania kolejnych ćwiczeń – mówi Jo-
anna Burghart – Instruktorka Fitness, Trener 
Personalny.
Pierwsze miesiące nowego roku to doskonały 
czas, aby rozpocząć projekt pod nazwą: „Pra-
ca nad własną sylwetką i kondycją”. Dzięki 

aktywności fizycznej poprawiamy własne sa-
mopoczucie oraz odporność organizmu. Po-
nadto dbając o formę już dziś mamy pewność, 
że będzie ona na odpowiednim poziomie, gdy 
nadejdą cieplejsze dni.
Z oferty Fitness w Aquaparku Polkowice moż-
na skorzystać zarówno poprzez zakup jedno-
razowego wejścia i karnetu, jak i korzystając 
z Kart MultiSport oraz Medicover.

Aquapark

W bibliotece czekają na 
inicjatywy mieszkańców 
„Targi inicjatyw” to druga część autorskiego projektu promującego czytelnictwo 
„Z biblioteką - bliżej kultury”, jaki realizowany jest w polkowickiej placówce.

- Ogłaszamy „Targi inicjatyw”– konkurs dla 
osób indywidualnych i grup nieformalnych na 
działania edukacyjno-animacyjne dla społecz-
ności lokalnej w trzech obszarach – zapowiada 
Małgorzata Dobrowolska, kierownik działu 
dziecięco-młodzieżowego Miejsko-Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Polkowicach. 
Chodzi o inicjatywy na warsztaty: rękodzielni-
cze, artystyczne oraz literackie.
Regulamin i dokumenty do pobrania znajdują 
się na stronie internetowej biblioteki: https://
w w w. m g b p . p l /
oglaszamy-targi-i-
nicjatyw/. Pytania 
dotyczące „Targów 
inicjatyw” należy 
kierować: e-mail: 
konkurs@mgbp.pl 
lub Anna Przycho-
dzeń, tel. 76 723 96 
70. 

Pomysły zbierane są 
do 21 lutego. Od 22 
do 25 lutego trwać 
będzie ocena for-
malno-merytorycz-

na. Wyniki zostaną ogłoszone do 28 lutego. 
Inicjatywy będą realizowane od 1 marca do 31 
października. 
Zadanie „Z biblioteką – bliżej kultury” realizo-
wane jest w projekcie Narodowego Centrum 
Kultury w ramach programu BLISKO (2021-
2022). „Dofinansowano ze środków Ministra 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego, w ramach 
realizacji Narodowego Programu Rozwoju Czy-
telnictwa 2.0 na lata 2021-2025”.

ULK

ROZRYWKA
W CENTRUM KULTURY

KĄCIK BIBLIOTECZNY AQUAPARK

Kulturalno-harcerska 
współpraca jeszcze bliższa
Od lat wspierają wychowanie dzieci i młodzieży zgodnie z warto-
ściami takimi jak, na przykład, patriotyzm, przyjaźń, wolontariat 
czy dbałość o wspólne dobro. Teraz połączyli siły, aby osiągać jesz-
cze lepsze efekty. Dyrektor Centrum Kultury w Polkowicach podpi-
sał porozumienie o współpracy z komendantem Hufca ZHP w Gło-
gowie, w strukturach którego działa Polkowicki Związek Drużyn. 

- Zasady harcerstwa są bardzo podobne do 
zasad wolontariatu miejskiego. Niesienie po-
mocy, rozwój  społeczeństwa obywatelskiego 
to są nasze wspólne cele, które będziemy mogli 
realizować na rzecz mieszkańców naszej gminy 
– mówi Bogusław Godlewski, dyrektor Centrum 
Kultury w Polkowicach. 
Porozumienie o współpracy podpisał komen-
dant Hufca ZHP w Głogowie, w strukturach 
którego od stycznia działa Polkowicki Związek 
Drużyn. 
- W związku z tym, że zmniejszyła się liczba 
osób, które uczestniczą w zbiórkach i działa-
niach, hufiec (polkowicki, przyp. ULK) nie 
może istnieć, jako hufiec, ale przekształcił się 
w Polkowicki Związek Drużyn i jest w struk-
turach hufca ZHP w Głogowie – wyjaśnia hm. 
Krzysztof Stachów, komendant Hufca ZHP 
w Głogowie. – Dla nas, harcerzy, działalność 
na rzecz dzieci i młodzieży jest głównym celem. 

Myślimy, że taki partner strategiczny w posta-
ci Centrum Kultury będzie razem z nami dbać 
o ten rozwój dzieci i młodzieży w Polkowicach 
– dodaje.   
- Cały czas istniejemy, cały czas będziemy na 
terenie Polkowic – zapewnia przewodnik Grze-
gorz Zober, komendant Polkowickiego Związku 
Drużyn, wspominając o ponad 40-letniej dzia-
łalności hufca w naszym mieście. – Obecnie 
mamy dwie drużyny harcerskie i dwie gromady 
zuchowe. Chcę wszystkich zaprosić do przycho-
dzenia na zbiórki, do wspólnej zabawy i służby 
harcerskiej. Dzięki partnerstwu z Centrum Kul-
tury mamy możliwość realizacji wspólnych za-
dań programowych, wspólnych akcji – dodaje. 
Choć pod innym szyldem, na polkowickich har-
cerzy zawsze można liczyć. 
- To wzmocnienie ogromne – potwierdza Sylwia 
Czarnik, koordynatorka Polkowickiego Cen-
trum Wolontariatu. – Mamy doświadczenie 
we współpracy z harcerzami. Bardzo aktywnie 
nas wspierają w różnego rodzaju akcjach, przy 
organizacji imprez charytatywnych, kultural-
nych czy sportowych.  
Poza współpracą, polkowickich harcerzy 
i Centrum Kultury ma też łączyć wspólna sie-
dziba w budynku po byłym „Skarbku” przy 
ulicy Browarnej, gdzie mają się za jakiś czas 
przeprowadzić.

Urszula Romaniuk
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ROZRYWKA
KRZYŻÓWKA

REBUS

ROZWIĄŻ REBUS RUCH BIAŁYCH
Polub fanpage Gazety Polkowickiej, rozwiąż rebus i wyślij nam hasło w wiadomości na Facebooku Gaze-

ty Polkowickiej. Pięć pierwszych osób, które podadzą poprawne rozwiązanie otrzyma gminny gadżet.

TWÓJ RUCH

1Se5 
1. Mały człowieczek

6. Syn, wnuk, prawnuk

10. Okres w dziejach

11. Ptak z wielkim dziobem

12. Gatunek trawy

13. Hałas, stukot

14. Szczyty w Tatrach

15. Bezwładność

16. … Pomarańczowa, od-
miana jabłoni

19. Polski bokser

23. Rodzaj białej broni

26. Przeprowadza audyty

27. Duże polskie miasto

28. Wypływa z Ałtaju

29. Europejski kraj

30. Tam się wyrabia deski

33. Zespół z Korą

37. Wykopany lub piracki

40. Np. starożytna budowla

41. Rasa psa

42. Węglowodór nasycony

43. Najmniejsze pań-
stwo w Europie

44. Wszczep

45. Zły duch arabski

46. Dzieło Ksenofonta

47. Rodzaj hymnu liturgicznego

1. Do wykańczania brzegów ubrań
2. Podwójna luneta
3. Obok drogi
4. Złośliwy staruszek
5. Pozostaje w ustach
6. Ojczyzna
7. Technika malowania
8. Zmiana materiału gene-

tycznego komórki
9. Straganiarz
17. Drugi okres ery paleozoicznej
18. Broń myśliwska
20. Trakt, szlak
21. Jeden z twórców 

impresjonizmu
22. Miasto w Kraju Krasnojarskim
23. Władca Troi

24. Przypinana komuś
25. Iglaste drzewo naszych lasów
30. Wnętrzności
31. Na drutach
32.  Rodzaj czcionki
34. Brak w skórze płazów 

jednego barwnika
35. Zużycie czynników produkcji
36. Wieża w meczecie
37. Kraina w Szwecji
38. Stolica Turcji
39. Wygnaniec

Autorem krzyżówki jest Dariusz Szymacha.

Zadanie przygotował- zawodnik KS Górnik Polkowice Kacper Werner

POZIOMO

PIONOWO
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Wspomnienie Grzybka
Przed laty znany piłkarz, Mistrz Polski z Zagłębiem Lubin w 2007 roku, obecnie szkoleniowiec drużyny U15 Górnika Polkowice - ze Zbignie-
wem Grzybowskim rozmawia Jan Wierzbicki. 

Tczew to twoja rodzin-
na miejscowość, tam 
rozpoczynałeś swoją 
piłkarską przygodę. 

Od zawsze chciałem zostać piłkarzem. 
Pamiętam, jak ciocia dała mi piłkę i nie 
mogłem się od niej odkleić. Cały dzień 
po szkole siedziało się na podwórku 
i jak to się mówi „tłukło na garażach”. 
Było się cały czas w ruchu. Kiedy ro-
dzice wołali do domu, to nie chciało 
się wracać z podwórka. Zaczynałem 
w Wiśle Tczew od trampkarzy poprzez 
juniorów aż do seniorów. Tam również 
grałem w 3. lidze. 

Obecnie z młodzieżą jest 
zupełnie inaczej. Mają 
inne zainteresowania niż 
przebywanie na świeżym 
powietrzu i granie w piłkę. 
Ciężko ich wygonić z domu. 

To jest problem bardziej złożony. Mło-
dzież więcej siedzi w domach przy 
komputerach i ruch na pewno bardzo 
by im się przydał. Fajnie, że w klubie 
zawodnicy U15 mogą trenować czte-
ry razy w tygodniu. Dla młodego czło-
wieka to dobre przygotowanie do tego, 
żeby się rozwijać w każdej dyscyplinie.

Jesteś znaną postacią 
w polskim futbolu. Prze-
szedłeś wiele klubów nie 
tylko w Polsce, ale również 
poza jej granicami. W Pol-
sce była m.in. Zawisza 
Bydgoszcz oraz Zagłębie 
Lubin. W tym ostatnim 
klubie spędziłeś chyba 
najwięcej czasu, a w 2007 
roku zdobyłeś z Zagłę-
biem Mistrzostwo Polski. 

W Zagłębiu spędziłem 7 lat z prze-
rwami. Był wyjazd do Niemiec do SV 
Wacker Burghausen później do Ami-
ki Wronki i Górnika Łęczna. Stamtąd 
trener Czesław Michniewicz ściągnął 
mnie ponownie do Zagłębia.  Mieli-
śmy bardzo mocną ekipę i szkolenio-
wiec postanowił znaleźć mi miejsce na 
lewej obronie, chociaż zawsze grałem 
ofensywnie (śmiech). To było zasko-
czenie ale poradziłem sobie. Jestem 
z tego powodu bardzo szczęśliwy, że 
mogłem w takiej drużynie zagrać. 

Zagłębie Lubin było wtedy 

bardzo mocne, doskona-
ła atmosfera w drużynie. 
Od samego początku 
walczyliście o mistrza. 

Do drużyny Zagłębia w sezonie mi-
strzowskim trafiłem dopiero wio-
sną, ale trenowałem z zespołem już 
od zimy. Było widać na treningach 
jak ta drużyna jest skoncentrowana, 
jak dobrze prowadzi ją trener Mich-
niewicz. Jak wszyscy z zaangażowa-
niem wykonują jego polecenia. Żeby 
zdobyć Mistrzostwo Polski trzeba 
bardzo mocno pracować. Chłopaki 
udokumentowali swoją ciężką pracę 
zdobyciem mistrzostwa kraju i to na 
Legii Warszawa. Remis w tym meczu 
nie wchodził w rachubę, trzeba było po 
prostu wygrać mecz. Drużyna pokaza-
ła charakter i zwyciężyła 2:1. 

Występowałeś również 
na Cyprze. Jak grało się 
w Olympiakós Lefkossías?
 
Coraz więcej zawodników z ligi nie-
mieckiej i angielskiej występuje na 
Cyprze. Wprawdzie wiekowo są już 
trochę zaawansowani, ale te czołowe 
drużyny grają w lidze europejskiej, na-
wet w lidze mistrzów. Byłem w Olim-
piakosie Nikozja i  naprawdę było 
ciężko. Poziom porównywalny jest 
z polską ekstraklasą, jak nie wyższy. 

Trzy sezony spędziłeś rów-
nież w Górniku Polkowice. 

Bardzo miło wspominam ten okres za 
trenera Dominika Nowaka. Zrobili-
śmy trzy awanse. Bardzo fajna atmos-
fera i super ludzie. Niektórzy z tych za-
wodników nadal reprezentują barwy 
Górnika tj. Kamil Wacławczyk, Marek 
Opałacz czy Mateusz Piątkowski. Faj-
ny czas w mojej piłkarskiej karierze. 

Po zakończeniu kariery 
piłkarskiej próbowałeś 
swoich sił jako trener 
drużyn seniorskich. 

Praktycznie przez 12 lat tułałem się 
po A klasach i okręgówkach. Uczy-
łem się tego rzemiosła i wiem, że nie 
jest to łatwy chleb.  Od tego sezonu 
pracuję w Górniku Polkowice i razem 
z Rafałem Paliszkiewiczem prowadzi-
my zespół trampkarzy U15, który wła-
śnie awansował do ligi wojewódzkiej. 
Jest to bardzo fajna grupa młodych 
zawodników. Na treningach mamy 
dużą frekwencję. Czasami zastana-
wiamy się z Rafałem, co mamy zrobić, 
bo na zajęciach było czasami blisko 30 
zawodników. Ogólnie skupiamy się na 
tym, co jest najważniejsze w grupach 
młodzieżowych. Ja prowadzę trenin-
gi indywidualne, robię specjalizację 
strzelecką i stałe fragmenty gry. Na-
tomiast Rafał części typowo meczowe. 

Zawsze byłeś napastnikiem 
i to się przekłada na zespół. 
W pierwszej rundzie twoi 
zawodnicy strzelili aż 98 
bramek, to bardzo dużo. 

Przed sezonem podczas obozu szkole-
niowego w Bydgoszczy było kilka tre-
ningów typowo strzeleckich. Od tego 
okresu chłopcy zrobili progres. Ktoś 
może powiedzieć, że to tylko klasa 
okręgowa, ale jednak strzelić 98 goli to 
jest bardzo dobry wynik. Jeżeli dobrze 
przepracujemy zimę to powinniśmy 
sobie poradzić w lidze wojewódzkiej. 

Jak ci się pracuje z młodzie-
żą, to zupełnie coś innego 
niż trenowanie seniorów. 

Kiedy widzę tych młodych chłopa-
ków, jak oddają serducho na boisku, 
to oko się cieszy. Miło na to popatrzeć. 
Przede wszystkim podejście do trenin-
gów. Bardzo dobrze zespół prowadzi 
trener Rafał Paliszkiewicz. Chłopcy są 
grzeczni, słuchają się we wszystkim 
a to jest dobra droga do tego, żeby 
wygrywać mecze. 

Oprócz pracy szkoleniowej 
z młodzieżą sam również 
grasz jeszcze w piłkę.

Staram się jeszcze zrzucić z wagi. Jak 
jest okazja, to jeżdżę do Kaliny Sobin 
i siedzę na ławce, czasami wchodzą, 
żeby podratować wynik albo jak wynik 
już jest ustalony, to poruszać się dla 
zdrowia (śmiech).  

Runda jesienna polkowickiej młodzieży
Przed nami runda wiosenna młodych piłkarzy Górnika. Podsumujmy zatem, jaka była ta pierwsza część rozgrywek w wykonaniu polko-
wickiej młodzieży. Zapraszamy na wywiad z Konradem Janczakiem – koordynatorem Akademii Piłkarskiej Górnika Polkowice, który pro-
wadzi Jan Wierzbicki. 

Jaka była ta I runda? 

Ten okres można zaliczyć do udanych 
dla naszych drużyn. Podsumowanie 
zacznę od zespołu U12 czyli Ligi 
Okręgowej Młodzików. Drużyna pro-
wadzona przez Marka Nowaka i Jaro-
sława Sijkę wchodzi w piłkę młodzie-
żową. To ich pierwszy sezon grania 9 
/ 9. Przez ten rok liczy się przetarcie 
i zapoznanie z dużym boiskiem do 
grania. 

Wejdźmy teraz na poziom 
wyżej. Młodzicy z ligi 
wojewódzkiej U13 zajęli 
na półmetku 3. miejsce, 
tuż za Zagłębiem Lubin 
i Chrobrym Głogów. 

U13 to zespół, który gra poziom wyżej 
niż ich młodsi koledzy z drużyny U12. 
Zresztą taki mamy cel, żeby druży-
ny Akademii Górnika rywalizowały 
w ligach wojewódzkich. Ekipa  pro-
wadzona przez trenerów Krzysztofa 
Ziemniaka i Kamila Olszewskiego ma 

bardzo duży potencjał szkoleniowy. 
Podobnie wygląda sytuacja z trampka-
rzami U15, którzy po I rundzie awan-
sowali z ligi okręgowej poziom wyżej. 
W ostatnim meczu rundy Górnik po-
konał Zagłębie Future i tym samym 
wywalczył awans. Trzeba tu również 
wspomnieć o  doskonałym bilansie 
strzeleckim trampkarzy w  rundzie 
jesiennej. 98 zdobytych goli i 13 stra-
conych. Bardzo się z tego cieszymy, 
świadczy to o dobrej pracy szkolenio-
wej Rafała Paliszkiewicza i Zbigniewa 
Grzybowskiego. Po rozmowie z tre-
nerami wiemy, że ten bilans mógłby 
być jeszcze lepszy, przede wszystkim 
w bramkach straconych. 
 
W I rundzie były nie tylko 
awanse. Z ligi spada ze-
spół juniorów młodszych.
 
Drużyna U17, którą prowadzą Marcin 
Jeziorny i Marcin Kozłowski spada z ligi, 
ale nie traktujemy tego w kategoriach 
tragedii. To tylko spadek z I do II ligi Wo-
jewódzkiej. Tam też jest wysoki poziom. 
Zresztą z tej drużyny już czterech graczy 
przeszło do juniorów starszych. 

No i na koniec podsumowa-
nia bardzo miła informacja. 
Zespół prowadzony przez 
ciebie i Jacka Druciarka 
awansował do Ligi Ma-
kroregionalnej Juniorów 
Starszych. Na 15 spotkań 
tylko dwie porażki. 

Była to bardzo dobra runda w wyko-
naniu drużyny U19. Pamiętamy o tych 
dwóch porażkach. Mogliśmy te mecze 
wygrać. Były one przypadkowe aczkol-
wiek udało się zająć pierwsze miejsce. 
Bardzo się cieszymy z tego awansu 
i już czekamy na ligę. 

Przed piłkarzami Akade-
mii teraz okres przygo-
towawczy do II rundy. 

Przerwa w  treningach była tylko 
w okresie świąteczno-noworocznym. 
Od 3 stycznia młodzi piłkarze normal-
nie trenują. Młodsze zespoły uczestni-
czą w turniejach halowych, natomiast 
starsi grają mecze kontrolne. W tym 
roku mamy już do dyspozycji boisko 

ze sztuczną nawierzchnią. Bardzo 
nam to ułatwia organizację treningów. 
Miejmy nadzieją, że pójdzie to w pa-
rze z wynikami szkolenia. W okresie 
przygotowawczym głównie trenować 
będziemy na własnych obiektach, 

natomiast w drugim tygodniu ferii 
drużyny U15, U17 i U19 na obozie 
w Licheniu. Liga makroregionalna 
ruszy w pierwszym tygodniu marca, 
natomiast ligi wojewódzkie tydzień 
później. 

MATERIAŁY NADESŁANE PRZEZ KS GÓRNIK POLKOWICE
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Piłka nożna
W pierwszym meczu kontrolnym rozegra-
nym na sztucznej płycie w Polkowicach 
Zielono-Czarni pokonali lidera rozgrywek 
legnicką Miedź 2:0. Bramki dla Górnika 
zdobyli: Szymon Krocz i Dorian Krakowski.

W meczu kontrolnym rozegranym w Po-
lkowicach miejscowy Górnik zmierzył się 
ze Ślęzą Wrocław. Pojedynek zakończył się 
wygraną trzecioligowca 1:0.

Podopieczni trenera Szymona Szydełko 
zmierzyli się KKS-em Kalisz. Sparing za-
kończył się wygraną Górnika Polkowice 1:0, 
a bramkę dla miejscowych zdobył Mateusz 
Piątkowski.

Na zakończenie obozu dochodzeniowego 
piłkarze Górnika Polkowice zmierzyli się 
z ekstraklasowym Zagłębiem Lubin. Poje-
dynek zakończył się wygraną „Miedziowych” 
1:0.

Piłka halowa
Futsalowcy Górnika Polkowice zagrali 
wyjazdowy sparing z DREMAN Opole 
Komprachcice. Pojedynek zakończył się 
wygraną podopiecznych trenera Grzegorza 
Nowaka 3:2.

W meczu kontrolnym rozegranym w Brzegu 
futsalowcy Górniaka Polkowice zremisowa-
li z miejscowym Fit-Morning Gredar Brzeg 
6:6. Hattrickiem w tym spotkaniu popisał się 
nowy nabytek Zielono-Czarnych – Rui Pinto.

W meczu 1/16 Finału Pucharu Polski w Fut-
salu piłkarze Górnika Polkowice pokonali na 
wyjeździe GSF Gliwice 4:2. Dzięki wygranej 
Zielono-Czarni awansowali do kolejnej fazy 
Pucharu Polski.

Koszykówka - młodzieżowa
Wygrana w meczu z drużyną KKS Siech-
nice pozwoliła po pierwszej rundzie grupy 
mistrzowskiej zająć zespołowi MKS I Po-
lkowice U15 fotel lidera rozgrywek .
Centrum Medyczne Magnolia KKS 
Siechnice – MKS I  Polkowice 47:108 
(6:30,16:27,12:25,13:25) Główczak 25, Ba-
jus 19, Puzio 17, Pilichowska 16, Rakowska 
10, Koryzna J. 8, Stępień Z. 7, Świeżowska 2, 
Nowakowska 2, Babczyńska 2, Klepuszew-
ska, Romaszko I.

Koszykówka
BC Polkowice po bardzo dobrym meczu 
w rozgrywkach EuroCup musiało uznać 
wyższość drużyny z Walencji.
BC Polkowice – Valencia BC 77:85 (16:23, 
11:16, 25:26, 25:20)

W meczu rewanżowym koszykarki BC Po-
lkowice pomimo wygranego meczu z zespo-
łem Valenci BC nie zdołały awansować do 
następnej fazy rozrywek EuroCup. Zabrakło 
kilku małych punktów.
Valencia BC – BC Polkowice 63:66 (19:17, 
13:16, 15:21, 16:12)

Koszykarki BC Polkowice pokonały VBW 
Arkę Gdynia w finale Suzuki Pucharu Pol-
ski Kobiet. MVP finału została Erica Wheeler, 
zdobywczyni 39 punktów.
VBW Arka Gdynia – BC Polkowice 70:78 
(13:23, 19:19, 20:12, 18:24)

W meczu na szczycie pomarańczowe poko-
nały Pszczółkę Polski-Cukier AZS-UMCS 
Lublin w 18. kolejce Energa Basket Ligi 
Kobiet. 
BC Polkowice – Pszczółka Polski-Cukier 
AZS-UMCS Lublin 79:68 (29:21, 23:11, 
14:21, 13:15)

Lekkoatletyka
W Halowe Mistrzostwa Dolnego Śląska de-
biutujący w zawodach Bartosz Wietuszyński 
w kategorii U 16 zdobył złoty medal w sko-
ku w dal skacząc na odległość 5,25 m oraz 
srebrny medal w skoku wzwyż pokonując 
poprzeczkę na wysokości 160 cm.  W kate-
gorii U18 srebrny medal wywalczyła Anasta-
zja Budzińska w trójskoku wynikiem 9,69m. 
Dwa rekordy życiowe ustanowiła Dagmara 
Janczak, która w skoku w dal zdobyła brą-
zowy wynikiem 4,77m oraz zajęła 9 miejsce 
w biegu na 60m uzyskując czas 8,59s.

W Toruniu odbył się ogólnopolski halowy 
mityng lekkoatletyczny. Świetnie spisała się 
zawodniczka LKS Polkowice Julia Drzyzga, 
która w konkursie pchnięcia kulą w katego-
rii U18 zajęła 3. miejsce i ustanowiła rekord 
życiowy wynikiem 11,99m. Podopieczna tre-
nera Roberta Pierzchały wypełniła minimum 
na Halowe Mistrzostwa Polski U18.

Tenis Stołowy
Do rywalizacji ligowej przystąpili tenisiści 
stołowi Górnika Polkowice. W V lidze ze-
spół Górnika III uległ Górnikowi II 4:10, 
natomiast w IV lidze nasi młodzi chłopcy 
przegrali z Ursusem Złotoryja 2:10.
W Głosce rozegrany został  II Wojewódzki 
Turniej Skrzatek i Skrzatów w tenisie stoło-
wym.  Wśród dziewcząt 5. miejsce zajęła Ju-
lia Milnikiel ( Górnik Polkowice), a  w gronie 
chłopców 4. był Mikołaj Konarski ( Górnik 
Polkowice). SP
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 Pomogę Górnikowi zdobyć złoty medal
To nasz ambasador sportów siłowych w Polsce i na świecie. W Polkowicach rozpoczął przygodę z za-
wodowym sportem i po kilku latach rozstania wraca, żeby pomóc Górnikowi wspiąć się na wyżyny. I to 
nie tylko jako zawodnik, ale również jako szkoleniowiec polkowickiej drużyny. Tą osobą jest Arkadiusz 
Michalski, z którym rozmawia Ryszard Flisiewicz.

Witamy ponownie  
w Polkowicach. Sły-
szałem, że w tym 
sezonie wzmocnisz 
Górnika Polkowice.

Zostałem wypożyczony do rozgry-
wek ligowych z klubu, który repre-
zentuję, czyli KS Budowlani Opole. 
Trener Ryszard Szewczyk z Opola 
zrezygnował z udziału w rozgryw-
kach ligowych i wyraził zgodę na to, 
bym mógł pomóc drużynie z Polko-
wic w walce o medal Drużynowych 
Mistrzostw Polski. Kluby z Opola 
i Polkowic, mimo że od wielu lat ry-
walizowały ze sobą, to są w dobrych 
stosunkach partnerskich i nie było 
żadnych przeszkód, abym został 
wypożyczony do swojego macie-
rzystego klubu.

Budowlani Opole co roku 
zdobywają mistrzostwo 
Polski, a tymczasem zre-
zygnowali ze startów w li-
dze. Skąd taka decyzja? 
Problemy finansowe?

Opole jest wielokrotnym Drużyno-
wym Mistrzem Polski. Żaden inny 
klub w kraju nie może się pochwa-
lić tyloma tytułami i faktycznie też 
byłem nieco zszokowany decyzją. 
Nie są to problemy finansowe klu-
bu. Z informacji, które posiadam 
wynika, że klub chce w tym roku  
skupić się na indywidualnych wy-
nikach zawodników.

Nie zamierzasz  na stałe 
wrócić do Górnika? Roz-
ważasz taką możliwość?

 Jeśli chodzi o mój powrót do Polko-
wic na stałe, to nie jestem pewien, 
czy będzie jeszcze na to czas, ale tak 
naprawdę, będąc wypożyczony do 
rozgrywek ligowych, będę mocno 
związany z klubem.

Słyszałem, że nie tylko ty 
wzmocnisz w tym sezo-
nie polkowicki zespół. 
Są też inni zawodnicy 
Budowlanych Opole?

Tak, to prawda. Do Polkowic wy-
pożyczeni zostali też Paweł Kulik  
i Krzysztof Zwarycz, który też kiedyś 

reprezentował barwy Polkowic. Na 
Igrzyskach Olimpijskich w Londy-
nie zajął nawet 7. miejsce, będąc za-
wodnikiem Górnika. Ponadto klub 
będzie mógł też skorzystać z usług 
Weroniki Zielińskiej-Stubińskiej. 
Jest to mocna zawodniczka, która 
już występowała na Mistrzostwach 
Europy seniorek.

Szykuje się niezwykle 
mocny team w Polko-
wicach. Rozumiem, że 
nie ma innej opcji jak 
tylko walka o drużynowe 
mistrzostwa Polski?

Polski Związek Podnoszenia Cię-
żarów zmienił w tym roku zasady 
rozgrywek, m.in. zmieniły się za-
sady wypożyczania zawodników. 
Inne kluby wzmacniają się w ten 
sposób, więc dlaczego Polkowice 
miałyby na tym tracić? Wypoży-
czenia są przemyślane i da to zespo-
łowi pewien komfort. W tym roku 
zapowiada się sześć ligowych star-
tów. Dokładając zawody, takie jak 
Mistrzostwa Polski w różnych kate-
goriach wiekowych i inne, mogłoby 
się okazać, że niektórzy tych zawo-
dów rocznie mieliby po kilkanaście. 
Jest to oczywiście do zrealizowania, 
ale musimy też patrzeć na zdrowie 
i rozwój. Nie tylko interesuje nas 
wynik sportowy podczas danych 
zawodów, ale również należy zwró-
cić uwagę na proces treningowy. 
Zawody w procesie treningowym 
czasami mogą przeszkadzać. Mając 
szerszy skład, również daje nam to 
większe bezpieczeństwo w przypad-
ku urazów czy wykluczeń z innych 
powodów. Mówię „nas”, ponieważ 
od tego roku jestem też w sztabie 
szkoleniowym Górnika i również 
zależy mi na szkoleniu zawodniczek 
i zawodników, którzy chcą wejść na 
wysoki poziom sportowy.

Jesteś od kilku ładnych 
lat w narodowej kadrze 
Polski. Jaki poziom w tej 
chwili prezentują pol-
skie ciężary na arenie 
międzynarodowej. Nie 
ma co ukrywać, że me-
dali jest coraz mniej.

Ostatnie medale na zawodach 
rangi międzynarodowej zdobyłem 
w 2018 roku. Zostałem wtedy mi-
strzem Europy i brązowym meda-
listą mistrzostw świata. Problem 
polega na tym, że są to ostatnie 
zdobyte medale w dwuboju przez 
mężczyzn na zawodach rangi 
międzynarodowej wśród seniorów 
przez Polaków. Trudno w tej chwili 
wskazać osobę, która mogłaby to 
szybko zmienić, ale mam nadzieję, 
że stanie się to jak najszybciej i naj-
lepiej dzięki naszemu zawodnikowi  
lub zawodniczce.

Patrząc na twoją karie-
rę zawodniczą, można 

śmiało stwierdzić, że 
osiągnąłeś naprawdę 
dużo. To sukcesy, którymi 
ostatnio mało kto może 
się pochwalić. Czy za-
mierzasz dołożyć jeszcze 
coś do swojej kolekcji?

W tym roku zrezygnowałem z przy-
gotowań do mistrzostw Europy. 
Rokrocznie miałem mnóstwo star-
tów. Jestem stabilnym zawodni-
kiem i potrafiłem się przygotować 
do wszystkich zawodów międzyna-
rodowych – zdobyłem tytuł mistrza 
Europy, a także brązowy medal  Mi-
strzostw Świata, byłem także dwu-
krotnym finalistą Igrzysk Olimpij-
skich. W tym roku potrzebowałem 
odpoczynku od przygotowań do 
tych zawodów i skupiłem się na spo-
kojniejszej pracy i startach właśnie 
w lidze i krajowych imprezach. Pod 
koniec roku są Mistrzostwa Świata 
i w drugiej części roku będę mógł 
powiedzieć więcej, czy będę w sta-
nie tam wystartować. Międzynaro-
dowa Federacja Podnoszenia Cię-
żarów zmieniła kategorie wagowe 
na Igrzyska Olimpijskie w Paryżu 
i teraz musiałbym startować w kate-
gorii wagowej do 102 kg. W chwili 
obecnej nie jestem pewien, czy będę 
w stanie się zakwalifikować do Pa-
ryża w tej kategorii wagowej. Czuję 
się jednak na pewno bardzo dobrze 
wytrenowany i nawet zmniejszając 
częstotliwość treningów z  dzie-
więciu tygodniowo na 4-6, jestem 
gotów dźwigać na wysokim pozio-
mie. Czy najwyższym w kraju jak 
dotychczas, to się okaże podczas 
Mistrzostw Polski.

Brakuje ci jeszcze medalu 
olimpijskiego. Po ostat-
nich igrzyskach w Tokio 
byłeś rozczarowany. 
Dwuletnie przygotowania 
do tej imprezy i nadzieją 
na upragniony medal 
przekreśliła kontuzja. 
To rzeczywiście można 
się załamać. Krótko po 
igrzyskach byłeś bardzo 
zły, czy już ochłonąłeś?

Oczywiście, że już ochłonąłem. 
Troszkę czasami mam żal do sie-
bie, że nie potoczyło się to inaczej. 
Na przykład w chwili obecnej nie 
mam żadnych urazów, gdyby tak 
było w roku olimpijskim, to byłoby 
zdecydowanie lepiej. Czasu jednak 
nie cofnę i nie mam zamiaru się 
zadręczać. Po zakończeniu zawo-
dowej kariery sportowej myślę, że 
będę jednak z siebie dumny.

W tym roku skończysz 
32 lata. Nie jest to wiek, 
żeby skończyć karierę, 
ale chyba pomału myślisz 
o sportowej emeryturze?

Mam pewien obraz, jak będzie 

wyglądać moja sportowa przy-
goda. Jeśli nawet zrezygnuję ze 
startów dla reprezentacji Polski, 
to będę aktywny sportowo. Zakła-
dając, że za jakiś czas zrezygnuję 
definitywnie z mistrzostw Europy 
i świata, to chciałbym jeszcze star-
tować na zawodach ligowych, na 
mistrzostwach Polski, itp. Jestem 
dobrze wytrenowany i myślę, że 
przez wiele lat mogę być w krajo-
wej czołówce. Od kilku lat jestem 
najlepszy w Polsce i nie wiem, ile 
to potrwa, ale butów na pomoście 
nie zostawię, ponieważ zwyczajnie 
sprawia mi to przyjemność. Spor-
tu ogólnie raczej nigdy nie porzucę. 
Sport ma służyć też poprawie zdro-
wia i samopoczucia. Osoby regular-
nie ćwiczące są mniej narażone na 
różne choroby i są sprawniejsze. 
Tak więc, jeśli zawodowo przesta-
nę trenować, to i tak będę aktywnie 
spędzał czas i pewnie będę trenował 
podnoszenie ciężarów, ponieważ 
jest to sport wymagający wysokich 
zdolności całej motoryki, nie tylko 
siły, jak myśli wiele osób. Na dwu-
boju olimpijskim swoje przygoto-
wania opierają zawodnicy innych 
dyscyplin i ta świadomość się nie-
co zmienia. Oprócz tego prowadzę 
od prawie trzech lat działalność 
gospodarczą, którą stale rozwijam 
i myślę, że w przyszłości czeka mnie 
sporo pracy zarówno w sporcie jak 
i poza nim. To wszystko sprawia mi 
przyjemność i dopóki tak będzie, to 
będę szedł w tym kierunku.

Z przyjścia w tym sezonie 
do Polkowic chyba naj-
bardziej zadowolone są 
żona i córeczka? W koń-
cu będziesz mógł więcej 
czasu spędzić z rodziną?

W  zasadzie będąc zawodnikiem 
Opola, to i tak trenuję w Polkowi-
cach, więc czas spędzony z żoną 
i  córeczką będzie taki sam. To 
dzięki rezygnacji z przygotowań 
do mistrzostw Europy jestem cały 
czas w domu, nie muszę trenować 
na zgrupowaniach kadry i znacz-
nie więcej czasu mogę spędzić 
z rodziną.

Sezon niebawem się roz-
pocznie. Jakie cele sobie 
stawiasz w tym roku? 

Zaliczyć dobry start na mistrzo-
stwach Polski, pomoc Górnikowi 
w  zdobyciu złota w  lidze, a  jeśli 
chodzi o mistrzostwa Świata, to 
tak jak wspomniałem wcześniej – 
będę wiedział więcej w drugiej czę-
ści roku.

To co, czekamy na  
kolejne twoje medale.  
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